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Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szécsényi 

Városháza tanácskozótermében tartott 2011. augusztus 30-i üléséről  
 

Jelen vannak: Stayer László polgármester 
 7 települési képviselő: 
 Antal Ferenc, Borda Tamás, Dr. Harikné Dr. Havasi Beáta 

alpolgármester, Juhász Miklós, Dr. Pintér Sándor, Smelkó István, 
Varga Béla  

 Sümegi Tamás alpolgármester 
 Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 Bárányné Márton Melinda aljegyző 
 Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 
 Rajkó Győzőné  Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője 
 Klagyivik Mária jegyzőkönyvvezető 
 Meghívottak: 
 Jusztin Ferenc hosszútávfutó 
 Bata János bejegyzett könyvvizsgáló 
 Zsolnai Györgyné igazgató, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, 

Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola 
 Vitányiné dr. Veleczei Édua munkaszervezet-vezető, Szécsény 

Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulása 
 Őze János városi főépítész 
 Vendégek a jelenléti ív szerint 
 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket, és a kamerákon keresztül Szécsény város 
polgárait. Megállapítja, hogy képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja 
(1400 órakor).  Bejelenti, hogy Makovinyi Sándor képviselő úr igazoltan van távol. A 
meghívóban jelzett napirendeket javasolja tárgyalásra azzal, hogy a sürgősségi 
javaslatokat is, melyeket a képviselők írásban megkaptak, kéri napirendre venni. Jelzi, 
hogy a lakásügyekre vonatkozó előterjesztés, valamint Benedek Szabolcs úr 
kérelmének megtárgyalására zárt ülés elrendelését fogja indítványozni.  
Kérdezi, hogy van-e valakinek kiegészítő javaslata? 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az egyebekben szeretne előterjesztést tenni a Leader pályázattal kapcsolatban, és a 
képviselő-testület hozzájárulását szeretné kérni felügyelő bizottsági elnökségéhez. 

Sümegi Tamás alpolgármester 

Az egyebek napirend keretében szeretne szólni.   

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Szintén az egyebekben szeretne néhány gondolatot elmondani. 
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Dr. Pintér Sándor képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Az egyebekben szeretne bejelentést tenni.  

Stayer László polgármester 

A kiegészítésekkel együtt bocsátja szavazásra a napirend elfogadását.  
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend:  
 
1. Beszámoló a II. Rákóczi Ferenc, Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium 

és Szakközépiskola 2010/2011-es tanév munkájáról, a 2011/2012-es tanév 
indításáról 

2. Előterjesztés a II. Rákóczi Ferenc, Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 
Gimnázium és Szakközépiskola alapító okiratának módosítására hozott határozat 
visszavonására 

3. Előterjesztés az Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletének módosítására 
4. Tájékoztató az önkormányzat 2011. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról  
5. Előterjesztés az ÖNHIKI II. ütemére pályázat benyújtására 
6. Beszámoló a Szécsény Kistérsége Önkormányzatainak Többcélú Társulása 2011. 

I. félévi működéséről  
7. Előterjesztés a védőnői körzetek kijelöléséről szóló rendelet módosítására 
8. Előterjesztés az önkormányzat vagyonáról szóló rendelet módosítására 
9. Előterjesztés a szociális rendelet módosítására 
10. Előterjesztés szociális földprogram megvalósítására vonatkozó Együttműködési 

megállapodás megkötésére 
11. Előterjesztés a 2012. évi vásárnaptár jóváhagyására 
12.  Előterjesztés önkormányzati támogatásokról 
 12.1. Előterjesztés a civil szervezetek részére megszavazott és fel nem használt 

támogatások visszavonása 
12.2. Palóckép Műhely alkotó közösség (Salgótarján) támogatási kérelme 
12.2. Csonka János (Szécsény) támogatási kérelme 

13.  Előterjesztés a művelődési központ fűtéséről 
14.  Vagyonügyek 

14.1. Szécsény Város Önkormányzata 2011. évi vagyonbiztosításának 
kiegészítése 
14.2.  Előterjesztés a Keverő Kft. névhasználati kérelmének elbírálására 
14.3. Előterjesztés a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 
Gimnázium és Szakközépiskola nagylóci tagiskola felújítására irányuló projekt 
lebonyolítására vonatkozó feladatok ellátásáról  
14.4. Előterjesztés a gyermek- és közétkeztetésről  
14.5. Komplex Garázsépítő Szövetkezet kérelme 

15.  Egyebek 
15.1. Előterjesztés a 2011. évi közfoglalkoztatási terv módosítására 
15.2. Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester részére hozzájárulás megadása 
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15.3. Javaslat Leader támogatásról való lemondásra 
15.4. Képviselői bejelentések (hozzászólók: Sümegi Tamás alpolgármester, 
Dr.Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester, Smelkó István képviselő, Pintér 
Sándor képviselő)  

16.  Indítvány zárt ülés elrendelésére 
 
 

Napirend előtt:  

Stayer László polgármester 

Szomorú hír érkezett: Városunk díszpolgára, Habsburg Ottó úr - akit 1994-ben 
választott díszpolgárává Szécsény önkormányzata - július 4-én, 98. életévében elhunyt. 
Szeretné azt a rövid megemlékezést felolvasni, amely Kövér László úrnak, a 
Parlament elnökének a megemlékezése, s melyet a tisztelt Ház ülése előtt tartott.  
 
„Ma reggel ért minket a gyászhír: életének 98. évében elhunyt Habsburg Ottó. Élete és 
sorsa magán viseli a XX. század történelmét.  
1912-ben, az utolsó osztrák császár és magyar király, IV. Károly legidősebb fiaként, 
trónörökösként született. Az egész kontinenst megrázó történelmi változások 
következményeként trónfosztottként és száműzöttként vette át atyai örökségét 1922-ben. 
Hitler 1933-as hatalomra jutása után szembefordult a nácizmussal: tiltakozott az 
Anschluss - Ausztriának a hitleri harmadik birodalomba való bekebelezése - ellen, és 
több ezer zsidónak segített elmenekülni Európából. Uralkodói jogairól végképp 
lemondva az európai egységeszme szolgálójává és meghatározó politikusává vált.  
A keresztény értékeken nyugvó európai egységet zászlajára tűző mozgalomnak, a 
Nemzetközi Páneurópai Uniónak 1936-tól tagja, 1957-től alelnöke, 1973-tól elnöke, 
majd haláláig tiszteletbeli elnöke volt. Lelkes szószólója az egységes Európa 
gondolatának, a közép-kelet-európai rendszerváltást követően az Európai Unió keleti 
bővítésének. A magyar-osztrák határon rendezett 1989-es páneurópai piknik egyik 
szervezőjeként - amelynek során 700 keletnémet jutott át Ausztriába - részesévé vált a 
német újraegyesítéshez vezető folyamatoknak.  
Hazánkhoz szoros kapcsolat fűzte. Anyanyelveként beszélte a magyart. 1957 és 1961 
között az Egyesült Államokban mintegy 400 előadást tartott 1956-ról, a 
rendszerváltást követően pedig személyesen is sokat tett európai integrációs 
folyamatunk erősítéséért. 2002-ben a Vatikáni Rádiónak adott interjújában így vallott 
erről: "Nagyon szeretek együtt dolgozni a magyarokkal. Nemcsak azért, mert egy 
vagyok közülük, hanem azért is, mert a magyarok elsősorban hazafiak, nem pedig 
pártemberek."  
Habsburg Ottó különösen hosszú és tartalmas élet után távozott az élők sorából. 
Ahogy ő megfogalmazta: "A másokért való munka nagyon meghosszabbítja az életet, 
mert célokat ad." Rá emlékezve egy olyan emberre emlékezünk, aki - ifjú 
trónkövetelőből európai léptékű politikussá válva - példát mutat arra, hogyan találjuk 
meg helyünket és szerepünket a változó világban”.  
 
Nyugodjon békében! 
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Kéri a jelenlévőket, hogy egy perces néma felállással adózzanak Habsburg Ottó 
emlékének! 
 
A jelenlévők néma felállással adóznak az elhunyt emlékének.  
 

Stayer László polgármester 

A szomorú hír után, egy örömteli bejelentést szeretne tenni.  
Szécsény Város Önkormányzata kiemelt feladatának tekinti, lehetőségeihez mérten a 
város sportjának támogatását elismerését, fejlesztését, legyen szó csapat, vagy egyéni 
sportágakról. Nagyon büszkék vagyunk arra, ha a sajtó hasábjain keresztül kiemelkedő 
szécsényi eredményekről, sikeres szécsényi sportolókról olvashatunk. Mindamellett, 
hogy örülünk a sikereknek, jó érzés azt tapasztalni, hogy ezek a lelkes fiatalemberek - 
szándékosan használja a fiatalember kifejezést - elviszik az ország, de mondhatja a 
világ számos pontjára Szécsény város nevét, és jó hírnevét. Ma egy fiatalembert 
szeretnénk jutalmazni, egy olyan sportoló tevékenységét szeretnénk elismerni, akinek, 
ha a nevét kiejtjük, senki nem fogja megkérdezni, hogy ki ő és mivel foglalkozik. És 
mindamellett, hogy hihetetlen elszántsággal, talán nem veszi sértésnek, de a 
hétköznapi ember számára úgy tűnik, megszállottsággal űzi kedvenc sportját, és 
mindemellett rendkívül fontosnak tartja, hogy ezt a szeretet átplántálja a fiatalságba, a 
felnövekvő nemzedékbe is. Tisztelt Hölgyeim és Uraim! Egy olyan jubileumhoz 
érkeztünk, amelyet úgy gondoltuk, hogy illik méltó módon megünnepelnünk.  
 
Nagy tisztelettel és elismeréssel nyújtja át Szécsény Város Önkormányzatának 
elismerő oklevelét Jusztin Ferenc, 66 éves hosszútávfutó fiatalembernek, aki az idei 
évben 25. Magyar Bajnoki címét szerezte. Tiszta szívből gratulálunk!   

Jusztin Ferenc hosszútávfutó, szécsényi lakos 

Nagy tisztelettel megköszöni a képviselő-testület elismerését, és mindenkinek 
köszönetet mond, aki segítette munkáját!  

Hasznosi Márk 

A szécsényi sportolók közössége nevében megköszöni Jusztin Feri bácsi eddigi 
munkáját, és elismerésül egy kupát ad át neki. Azt kívánja, hogy Feri bácsi hosszú 
évekig versenyezzen még erőben, egészségben!  

Jusztin Ferenc hosszútávfutó, szécsényi lakos 

Köszönetet mond, és elmondja, hogy a jövő héten hétfőn fog félmaratont futni. 

Stayer László polgármester 

Szintén nagyon jó egészséget és sok sikert kíván Jusztin Ferencnek. 
 
A jelenlévők tapssal ünnepelték Jusztin Ferenc hosszútávfutót.  
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Napirend előtti tájékoztató: 

Stayer László polgármester 

„Tisztelt Képviselő-testület! 
A legutóbbi, munkaterv szerinti ülésünket 2011. június 28-án tartottuk, az azóta történt 
fontosabb eseményekről, tárgyalásokról az alábbi tájékoztatást adom: 
- Június 30-án Szécsény Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulása rendkívüli 
ülését tartottuk, ahol Rimóc-Nógrádmegyer-Kishartyán Intézményfenntartó Társulás 
közoktatási intézménye fenntartói jogainak átadásáról tárgyaltunk. 
- Július 4-én a „Szuperszemetes” cég vezetőjével tárgyaltunk az erőforrást kímélő 
hulladékgazdálkodással kapcsolatban.  
- Július 5-én Szécsény és Térsége Egészségügyi Centrum Nonprofit Közhasznú Kft 
taggyűlését tartottuk. 
- Július 6-án  Novohrad - Nógrád Geopark Nonprofit Kft. ülésén vettem részt.  
- Július 7-én délelőtt Szennyvíz- Agglomerációs Önkormányzati Társulás ülésén 
vettem részt Salgótarjánban, délután Szécsény és Térsége Egészségügyi Centrum 
Nonprofit Közhasznú Kft taggyűlése volt.  
- Július 11-én délután rendkívüli képviselő-testületi ülést tartottunk. 
- Július 14-én Szécsény Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulásának ülésén 
vettem részt, ahol Rimóc-Nógrádmegyer-Kishartyán Intézményfenntartó Társulás 
fenntartói jogainak átadásáról döntöttünk. 
- Július 14-én Sümegi Tamás alpolgármester úr fogadta a II. Rákóczi Ferenc 
Kerékpáros Emlékmenet résztvevőit. 
- Július 21-én Szécsény Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulásának ülésén 
dr. Harikné dr.Havasi Beáta alpolgármester asszony képviselte önkormányzatunkat. 
- Július 22-én tájékoztató megbeszélésen vettem részt a kistérségek polgármestereivel, 
valamint a környező szlovákiai települések polgármestereivel, képviselőivel, amelyen 
a hulladék újrahasznosítására, értékesítésére, valamint megsemmisítését szolgáló 
megoldására kifejlesztett stratégiát mutattak be, egy, már Luxemburgban megvalósult 
program alapján, a Szuperszemetes cég képviselői. 
- Augusztus 4-én Szécsény és Térsége Egészségügyi Centrum Nonprofit Közhasznú 
Kft taggyűlést tartottunk. 
- Augusztus 7-én, vasárnap délután, Egyházmegyei szabadtéri evangelizációs 
rendezvényen képviselte az önkormányzatot az alpolgármester asszony. 
- Augusztus 8-án, a Nógrádi Fejlesztési Ügynökség projektgyűjtési konzultációján 
vettünk részt, majd egy egyeztető fórumon, amely a hulladékgazdálkodási rendszer 
megvalósulásával kapcsolatban a települési igények előzetes felmérését, a projekt 
várható hatásait, eredményeit célozta meg. 
- Augusztus 8-12 között a szécsényi halmozottan hátrányos helyzetű gyermekek 
napközi táboroztatása zajlott városunkban. Itt szeretném megköszönni mindazoknak a 
segítő közreműködését, akik lehetővé tették a résztvevő 42 gyermek számára, hogy ez 
a program megvalósuljon, és eredményesen zárulhasson. A teljesség igénye nélkül, 
egy pár nevet szeretnék kiemelni: az eMultiCoop Szociális Szövetkezet jóvoltából, 
eKamion szolgáltatásait használhatták a gyerekek, a Kubinyi Ferenc Múzeum 
felajánlásával tárlatlátogatáson vettek részt, kirándulásokon, sportfoglalkozásokon és 
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egyéb rendezvényeken is részt vehettek a gyermekek. Még egyszer köszönöm 
mindenkinek, aki bármilyen formában is hozzájárult ehhez! 
- Augusztus 10-én Szécsényi Szennyvíz- Agglomerációs Önkormányzati Társulás 
ülésén vettem részt.  
- Augusztus 13-án Fülek városban vettem részt egy ünnepi rendezvényen, majd 
ugyanezen a napon a Csalár községben, az Ipoly túloldalán,  a IV. Népművészeti 
napon vettem részt családommal. 
- Augusztus 15-én Szécsény Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulásának 
ülése volt, melyen a Pedagógiai Szakszolgálat intézményvezetői pályázatának 
elbírálásáról döntöttünk. 
Ugyanezen a napon a Cigány Kisebbségi Önkormányzatának ülésén Sümegi Tamás 
alpolgármester úr képviselte az önkormányzatot. 
- Augusztus 16-án egy katolikus közösséget fogadtunk, akik a Világtalálkozóra 
készülődvén előtte, hitet tettek Jézus Krisztusról, és erről itt városunkban is próbáltak 
minél több emberrel kapcsolatba kerülni.  
- Augusztus 17-én lakossági fogadónapot tartottam, majd a Megyei 
Katasztrófavédelmi Védelmi Bizottság és a Megyei Tűzoltóság vezetőségével 
tárgyaltam, egy esetleges szécsényi tűzoltóállomás ügyében. Ezt majd a következő 
testületi ülésen szeretném előterjeszteni, mert elég komoly esélyt látunk arra, nyilván 
ehhez majd magunknak is hozzá kell tenni a részünket, de elég komoly esély látszik 
arra, hogy itt a városban egy tűzoltó állomás alakuljon.  
- Örömteli hírt kaptunk, hogy a ligeti sportpálya felújítására beadott pályázatunk 
pozitív elbírálásban részesült, és több mint 16 millió forintot nyertünk. A pályázat 
keretében a sportpálya világítását szeretnénk megoldani, illetve az áldatlan locsolási 
problémát szeretnénk egy új megoldással, egy automata öntözőrendszerrel megoldani, 
mégpedig úgy, ez lehetőleg már ne a vezetékes vízhálózatról, hanem a vásártéren 
található egyik önkormányzati tulajdonú kútról történjen, tehát egy komoly anyagi 
megtakarítást eredményezne remélhetőleg a város számára.  
- Augusztus 20-án tartottuk Szent István királyunkra emlékezve a városi 
ünnepségünket. Remélem, hogy azon a napon mindenki nagyon jól érezte magát, akár 
az ünnepségen, akár a délutáni műsorokon és az esti programon is. 
- Augusztus 22-én, hétfőn Szécsény és Vonzáskörzete Közbiztonságáért 
Közalapítvány kuratóriumi ülésén vettem részt. 
- Augusztus 25-én Ukrajna függetlenségének 20. évfordulója alkalmából megrendezett 
ünnepségen vettem részt Budapesten, az ukrán nagykövetségen, Velenczei Norbert úr 
társaságában. 
- Augusztus 26-án "Szécsény városközpont rehabilitációja II. ütem" kooperációs 
megbeszélésén vettem részt. 
 
Tájékoztatom továbbá tisztelt Képviselőtársaimat, hogy a június 28-án tartott testületi 
ülésen hozott határozatok végrehajtására a szükséges intézkedéseket megtettük. 
Kérem tájékoztatóm elfogadását!” 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
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Napirendek: 
 
1.  Beszámoló a II. Rákóczi Ferenc, Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 

Gimnázium és Szakközépiskola 2010/2011-es tanév munkájáról, a 2011/2012-
es tanév indításáról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Zsolnai Györgyné igazgató 

 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti Zsolnai Györgyné igazgató asszonyt, aki egy igen tartalmas 
beszámolót juttatott el a testülethez. Megkérdezi, hogy az írásos beszámolót kívánja-e 
valamivel szóban kiegészíteni. 

Zsolnai Györgyné igazgató, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 

Üdvözli a jelenlévőket. Ha van kérdés a testületi tagok részéről a beszámolóval 
kapcsolatban, akkor arra szívesen válaszol, és ha lehetőséget kap, akkor inkább a nyári 
és a tanévindítási dolgokról szólna néhány szót. 

Stayer László polgármester 

A beszámolót megtárgyalta az oktatási bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság véleményét, javaslatát. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A bizottság megtárgyalta a kiküldött anyagot, és 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja. A személyes véleménye pedig, hogy mind gazdaságilag, mind társadalmilag 
az intézmény megint egy nagyon jó évet zárt, és azok az eredmények, amiket 
felsorolnak a beszámolóban, azok magukért beszélnek, és azoknak a munkáját 
minősítik, akik ott dolgoznak. Véleménye, hogy nagyon tartalmas és szép évet zártak, 
nagyon szép eredményekkel, és ez vonatkozik az óvodára, általános iskolára és 
gimnáziumra egyaránt, tehát az egész intézményre. A további munkájukhoz jó 
egészséget, sok sikert kíván az intézmény minden dolgozójának, az önkormányzat, 
lehetőségeihez képest ezután is fogja támogatni, erkölcsileg is, és minden tekintetben 
az intézményt.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Kérdése, amire valószínűleg az óvodavezető asszonyt tud majd válaszolni, hogy 
készült az elmúlt tanév végén egy felmérés arra vonatkozóan, hogy a szülők hogyan 
szeretnék a gyermekek elhelyezését, vegyes illetve korcsoportos rendszerben, és a 
beszámolóban sem látta, azóta sincs információjuk arról, hogy ez kiértékelésre került-
e, lett-e valamilyen eredménye. Erről szeretne tájékoztatást kapni. 

Havasiné Földi Zsuzsanna  óvodai intézményegység-vezető 

Elkészült ez a bizonyos felmérés, amit szülői igényre tettek meg, a napokban várható, 
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hogy az eredménye kifüggesztésre kerül. Ami miatt ezzel „komolyan” foglalkoztak, de 
változtatásra nem került sor, annak oka, hogy a szülői igények, amik visszakerültek, 
annak körülbelül a 70 %-a változatlanul ezt a vegyes csoportot kérte. Természetesen 
volt olyan, aki teljesen tiszta csoportot, tehát kiscsoportot, középsőt és nagyot külön, 
vagy részben osztottat, de ez kevesebb számban jelent meg, és ezért döntöttek úgy, 
hogy a következő tanévben a vegyes csoportokat szerveznek, és inkább az erőltetik, 
hogy a nagycsoportosaknak olyan lehetőséget biztosítanának a következő tanévben, 
akár a tehetséggondozásra nagyobb hangsúly fektetni, vagy akár a felzárkóztatásra, 
tehát a rásegítésre. Ilyen rendezvényekkel próbálkoztak már a tavalyi tanévben is az 
évzáró búcsúhét kapcsán, de az egész nevelési évben idén szeretnék kiterjeszteni más 
területeke is. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Köszöni a választ, és ha meg lesz az eredmény, kér egy példányt a testület részére is. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Smelkó képviselő urat megerősítve, szintén gratulál minden pedagógusnak, 
óvodapedagógusnak és minden dolgozónak ehhez az eredményes évhez. A 
beszámolóval kapcsolatban véleménye, hogy egy tartalmas, átfogó, összegző, 
mindenféle információt tartalmazó, és természetesen elfogadásra javasolja. 

Zsolnai Györgyné igazgató, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 

Megköszöni a képviselő-testület, az oktatási bizottság támogatását, és tolmácsolni 
fogja minden pedagógus kollégájának, illetve a munkájukat segítő alkalmazottaknak a 
képviselő-testület köszönetét az egész éves munkáért. Reméli, hogy ez a 
következőkben is folytatódhat! Nem telt el a nyár sem munka nélkül, nagyon sok 
minden történt az intézményben, csak néhány dolgot szeretne kiemelni. Az egyik, 
hogy a pályázatok náluk is természetesen folyamatban vannak, az óvoda és a 
gimnázium esetében a 3.1.7-es referenciaintézményi pályázat, valamint az általános 
iskola esetében az előminősítés van folyamatban, illetve az intézményük a Nógrád 
megyei tehetség pont hálózatnak a részévé vált a nyár folyamán. Másrészt a héten 
kaptak hírt egy sikeres pályázatról, „Határtalanul” címmel a hetedik évfolyamosak 
vesznek részt, egy szlovákiai magyar lakta területen egy kiránduláson, ezt teljes 
egészében támogatják. Szeretnének köszönetet mondani a művelődési háznak a nyári 
táborokért, ahol egyrészt Salgóbányán, másrészt pedig a nyári napközös táborban 
vettek részt hátrányos helyzetű, illetve fogyatékos tanulóik, és nagyon-nagyon jó 
élményekkel gazdagodtak, természetesen az épekkel együtt, s ez ékes bizonyítéka volt 
annak, hogy integráció hogyan tud működni. A nyár folyamán a festésre az anyagi 
lehetőségeket az intézmény biztosította, de itt szeretne köszönetet mondani a 
szülőknek és pedagógus kollégáinak, akik az önkéntesség éve alkalmából nagyon 
sokat tettek annak érdekében, hogy mind az általános iskola, mind pedig a gimnázium 
épületét egy kicsit kicsinosítsák a tanév kezdetére. A nyáron, a wartai gimnáziummal 
tartott kapcsolat keretében voltak itt Lengyelországból gyerekek, és szeptemberben 
viszonozzák ezt a látogatást.  
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Itt szeretné még bejelenteni, és nem utolsó sorban, hogy Lazsánné Hegymegi Ilona 
pedagógus, igazgató helyettes nyugállományba vonulása miatt meghirdették az 
általános iskolában a nevelési igazgatóhelyettesi állást, és augusztus 3-tól Kormány 
Zsoltné lett az általános iskolában a nevelési igazgatóhelyettes.  
Elkészült az óvodában az önkormányzat, az alapítvány és nagyon sok segítő embernek 
köszönhetően a só-szoba, amelynek hivatalos átadását szeptember 8-án tartják. Erre az 
eseményre tisztelettel meghívja a város vezetőségét. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a meghívást. A testület nevében is szívből gratulál Kormány Zsoltnénak 
az elnyert pozícióhoz, és sok sikert kíván munkájához! A képviselő-testület részéről a 
megfelelő támogatást mindig meg fogja kapni az intézmény is, és igazgatóhelyettes 
asszony is. Külön szeretné megköszönni a pedagógus kollégáknak és a szülőknek a 
nyári festésben végzett munkájukat, és ahogy az oktatási bizottság ülésén is elmondta, 
nem gondolja, hogy ez lesz majd a gyakorlat az iskolában, hogy kicsit a referencia 
intézményre is utaljon, de azt mondta, ha esetleg lesz még egy ilyen, akkor egy ecsetet 
kér, hogy bekapcsolódhasson a munkába, de úgy gondolja, hogy igyekezni kell majd 
önkormányzati berkeken belül megoldani az ilyen munkálatokat.  
Kéri, hogy igazgató asszony adjon rövid tájékoztatást arról, hogy konkrétan mit jelent 
a referencia intézmény. 

Zsolnai Györgyné igazgató, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 

Mind a három feladatellátási helyen, tehát az óvodában, az általános iskolában és a 
középiskolai részen is feltöltésre kerültek úgynevezett jó gyakorlatok, amelyben 
intézményük mást és többet tesznek, mint más intézmények, és más számára is 
példaértékűek lehetnek. Csak néhányat említeni közülük, például az óvodában az erdei 
óvoda, a pünkösdölés, az végi búcsúztató, az általános iskolában a mentálhigiénés 
program, az együttnevelés a segítségnyújtás, illetve a Mikulás-napi sport kavalkád 
került fel jó gyakorlatként. A gimnáziumban a természettudományos, a jeles napok, 
illetve az anyanyelvművelő szakkör, valamint a hátrányos helyzetű gyerekek 
táboroztatása. És ezek a jó gyakorlatok, amiket az Edukáció Kft. minősített és fogadott 
el, arra adnak majd lehetőséget az intézményüknek, hogy másokat is 
megismertessenek ezekkel a programokkal, és ismerve a jelenlegi pályázatokat, 
Nyugat-Nógrád megyében ez a szécsényi intézmény példaértékű lehet ilyen területen, 
illetve szakmaiság szempontjából. Valamint a tavalyi tanévben a kompetencia alapú 
oktatás bevezetése során szerzett tapasztalataik megosztására is lehetőséget ad, tehát 
hogy mások számára is példaértékű programokkal rendelkezik az intézményük ezeken 
a területeken.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a tájékoztatást. Annyit szeretne még hozzátenni, hogy ahhoz, hogy ezek 
az eredmények létrejöhessenek, ehhez a pedagógusoknak, nyilván a vezetőknek is, a 
mindennapi kötelező feladatokon túl, nagyon sok munkát, energiát kellett befektetni. 
Rengeteg adminisztrációs tevékenységgel, különböző tanfolyamokon való részvétellel 
járt ez, melyek zömében hétvégeken vagy tanítást követő délutánokon kerültek 
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megrendezésre, ezért minden pedagógus kollégának elismerését fejezi ki, és 
megköszöni a kitartó munkát, hogy egy ilyen sikeres programnak lehessünk részesei. 
Köszöni minden kollégának és az intézményvezetőnek is! 

Zsolnai Györgyné igazgató, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 

Tolmácsolni fogja kollégáinak. 

Stayer László polgármester 

Tudott, hogy nagy változások várhatók az új közoktatási törvény, illetve az 
önkormányzati törvény kapcsán, kíváncsian várjuk, hogy milyen új kihívásoknak kell 
megfelelnünk, de úgy véli, hogyha összefognak és együttgondolkodnak, akkor meg 
fogják találni a legjobb, legmegnyugtatóbb megoldást, hogy a pedagógusoknak 
munkája legyen, és a diákok a lehető legjobb képzésben részesülhessenek. Úgy 
gondolja, hogy ebben az iskola is és az önkormányzat is partner lesz. 

Zsolnai Györgyné igazgató, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 

Szintén úgy gondolja, hogy ebben a tevékenységben nagyon jól együtt tudnak majd 
működni, mert akárki válik is az iskola fenntartójává, úgy véli Szécsénynek biztos 
nagyon fontos, hogy jól működő intézményeket adjon át, ha netalán arra kerül a sor, de 
ez tényleg annyira változó még, és ebben a tanévben lesz arra a mód, hogy igazán 
megismerjék, de ez az intézmény akkor is itt marad a városban, és szeretnék, ha az 
együttműködés továbbra is olyan jó lenne az önkormányzat és az intézmény között, 
mint amilyen most.  

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs több hozzászóló, szavazásra bocsátja az oktatási-nevelési 
intézmény 2010/2011-es tanév munkájáról szóló beszámolóját. Kéri, aki az 
előterjesztésnek megfelelően elfogadja azt, igennel és kézfenntartással jelezze! 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
190/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a II Rákóczi 
Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 2010/2011. tanév szakmai munkájáról szóló 
beszámolót az előterjesztésnek megfelelően elfogadja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Intézményvezető 
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Stayer László polgármester 

E napirendhez tartozik még az oktatási-nevelési intézményben, a 2011/2012-es 
tanévben a maximális csoportlétszám túllépés engedélyezésére vonatkozó 
előterjesztés. Az oktatási bizottság megtárgyalta, kéri elnök urat, ismertesse a bizottság 
javaslatát. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslatot. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát, és mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra 
bocsátja a maximális csoportlétszám túllépés engedélyezését az előterjesztésben 
szereplő javaslat szerint. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
191/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 102. § (2) c) pontja 
alapján engedélyezi a 2011/2012-es tanévében a II. Rákóczi Ferenc 
Bölcsőde Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola 
óvodai intézményegységében, a Magyar úti épületben (általános 
iskola) az 1.a, 1.b, 2.b, 4.b és 4.c osztályokban, valamint a Rákóczi úti 
épületben (gimnázium és szakközépiskola) az 5., 6. és a 12.a 
osztályokban a 20 %-os létszám-túllépést.  
  

Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Intézményvezető 
 

Zsolnai Györgyné igazgató, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 

Megköszöni a képviselő-testület döntését, és szeretettel meghívja a tanévnyitóra a 
képviselő-testület tagjait.  

Stayer László polgármester 

Köszöni a meghívást, és a napirend tárgyalását bezárja. 
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2.  Előterjesztés a II. Rákóczi Ferenc, Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 
Gimnázium és Szakközépiskola alapító okiratának módosítására hozott 
határozat visszavonására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az írásos előterjesztésben is leírtuk, hogy a képviselő-testület korábban döntést hozott 
Hollókő Önkormányzatának kérelmére, mely szerint az 5-8. évfolyamos tanulóik 
befogadására vonatkozó kérelmüket jóváhagyta. Közben változott Hollókő község 
álláspontja ez ügyben, és megállapodást kötöttek az Egyházmegyei Katolikus Iskolák 
Főhatóságával, így a korábbi évekhez hasonlóan, a Nógrádsipeki Keresztény Általános 
Iskola fogja befogadni hollókői diákokat, ezért kéri, hogy az e tárgyban hozott 
határozatokat a testület helyezze hatályon kívül. Az oktatási bizottság megtárgyalta ezt 
az előterjesztést is, kéri a bizottság javaslatának ismertetését. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát, és kérdezi, van-e valakinek kérdése ezzel 
kapcsolatban. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdezi, hogy ez a döntés ugye nem fogja kizárni a továbbiakban a Hollókőből érkező 
tanulóknak az esetleges fogadását. Tehát, ha a szülő úgy dönt, hogy Szécsénybe 
kívánja járatni a gyerekét, ez akadályát jelenti-e ennek a szándéknak? 

Stayer László polgármester 

Nem fog akadályt jelenteni, ez a döntés csak a kötelező érvényt oldja fel.  

Borda Tamás képviselő 

Tájékoztatásul elmondja, hogy jelenleg két tanuló jár Hollókőből a szécsényi általános 
iskolába.  

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslat elfogadását bocsátja szavazásra. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze! 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
192/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a hollókői 5-
8. évfolyamos tanulók szécsényi oktatási intézményben történő 
fogadásáról szóló megállapodást jóváhagyó 101/2011.(III.29.) számú 
határozatát, és a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános 
Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola Alapító Okiratának 
módosítására meghozott 154/2011.(V.25.) számú határozatát hatályon 
kívül helyezi.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
3.  Előterjesztés az Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletének 

módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Kérdezi a pénzügyi osztályvezető asszonyt, hogy kíván-e szóbeli kiegészítést tenni az 
írásos előterjesztéshez. 

Rajkó Győzőné pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 

Egy nagyon rövid kiegészítést fűzne hozzá. A 2011. évi költségvetési rendelet 
második módosításának tervezete került a képviselő-testület elé, amelynek 
eredményeképpen az elfogadott 234.400 E Ft-os forráshiány 168.646 E Ft-ra csökkent. 
Ez leginkább a megkapott önhiki támogatás függvénye. Kiemelt előirányzatot 
megvizsgálták szakfeladatonként valamennyi intézménynél, és a megkapott pályázati 
támogatások függvényében megnézték a kiadásokat, a II. Rákóczi Ferenc iskolától 
megkérték a véleményt az előirányzat módosításra, és a javaslatot beépítették a 
költségvetésbe. Kéri a képviselő-testületet, hogy az előterjesztésnek megfelelően 
fogadja el az előirányzat módosítást.  

Stayer László polgármester 

Köszöni a tájékoztatást. A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, kéri a 
bizottság elnökét, ismertesse javaslatukat. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság a tegnapi ülésén teljes létszámmal ülésezett, az előterjesztést 
megtárgyalták, és a rendelet-tervezet elfogadását egyhangúlag javasolják a képviselő-
testületnek. 
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Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság véleményét. Kérdezi képviselőtársait, van-e kérdés, vélemény 
az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

A maga részéről annyit tenne hozzá, hogy ilyen ügyben és ilyen ütemben bármikor 
hajlandóak leszünk a költségvetési rendeletünket módosítani, ha ilyen ütemben 
tudnánk csökkenteni forráshiányunkat. Reméli, hogy a következő önhiki pályázat 
kapcsán ugyanilyen napirendi pontot kell majd tárgyalni.  
Amennyiben nincs kérdés, kéri képviselőtársait, hogy aki az előterjesztésben leírt 
rendelettervezettel egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a rendelettervezetet elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
16/2011.(VIII.31.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2011. évi költségvetésérıl szóló 
4/2011.(II.09.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 
1992. évi XXXVIII. törvény 65. §-ában kapott felhatalmazás alapján a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 91. § (1) bekezdésében 
meghatározott feladatkörében eljárva az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről 
a következőket rendeli el: 
 

1. § 
(1) Szécsény Város Önkormányzata 2011. évi költségvetéséről szóló 
4/2011.(II.09.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 3. 
§ (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

 

„Az önkormányzat 2011. évi költségvetésének  

 1.815.266 E Ft bevétellel 
 1.815.266 E Ft kiadással 

             
Megnevezés Működési 

célú 
Felhalmozási 

célú 
Összesen 

tárgyévi költségvetési kiadási főösszegét  
1 068 461 641 963 

1 710 
424 

tárgyévi költségvetési bevételi főösszegét 
1 011 123 590 565 

1 601 
688 

tárgyévi költségvetési hiány összegét 57 338 51 398 108 736 
előző évi pénzmaradvány igénybevételét 1 517 1 770 3 287 
finanszírozási célú műveletek kiadását 95 436 9 406 104 842 
finanszírozási célú műveletek bevételét 18 000 23 645 41 645 
likviditási hitellel fedezett hiány összegét 133 257 35 389 168 646 
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finanszírozási célú műveletek egyenlegét 77 436 -14 239 63 197 
kiadási főösszegét 

1 163 897 651 369 
1 815 

266 
bevételi főösszegét 

1 163 897 651 369 
1 815 

266 
E Ft összegben állapítja meg.” 

 
(2) A költségvetési rendelet 3. § (2) bekezdése helyébe a következő rendelkezés 
lép: 
 
„A képviselő-testület a körjegyzőség 2011. évi költségvetését az alábbiak szerint 
fogadja el: 
 128.721 E Ft bevétellel 
 128.721 E Ft kiadással. 
A kiadási előirányzaton belül 

• a személyi juttatásokat 
• külső személyi juttatásokat 

96.801 E Ft 
8.012 E Ft 

• a munkaadót terhelő járulékokat 23.908 E Ft 
összegben állapítja meg.” 
 
(3) A költségvetési rendelet 3. § (3) bekezdése helyébe a következő rendelkezés 
lép: 
„A képviselő-testület a Cigány Kisebbségi Önkormányzat 2011. évi 
költségvetését az alábbiak szerint fogadja el: 
 689 E Ft bevétellel 
 689 E Ft kiadással. 
A kiadási előirányzaton belül 

• a dologi kiadásokat 589 E Ft 
• működési pénzeszközátadást 100 E Ft 

összegben állapítja meg.” 
 

2. § 
A költségvetési rendelet 8. § (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
 

„A képviselő-testület az önkormányzat által engedélyezett létszámkeretét az 
alábbiak szerint állapítja meg:  
   2011. évi nyitó létszám:    217 fő 
   2011. évi átlagos statisztikai létszám: 226 fő 
   2011. évi záró létszám   216 fő 
A létszám adatokat a 10. melléklet tartalmazza.” 

 
3. §  

(1) A költségvetési rendelet 1.  melléklete helyébe az 1. melléklet lép. 
(2) A költségvetési rendelet 1.1. melléklete helyébe a 2. melléklet lép. 
(3) A költségvetési rendelet 2.  melléklete helyébe a 3. melléklet lép. 
(4) A költségvetési rendelet 3. melléklete helyébe a 4. melléklet lép. 
(5) A költségvetési rendelet 3.2. melléklete helyébe az 5. melléklet lép. 
(6) A költségvetési rendelet 3.3. melléklete helyébe a 6. melléklet lép. 
(7) A költségvetési rendelet 3.4. melléklete helyébe a 7. melléklet lép. 
(8) A költségvetési rendelet 3.5. melléklete helyébe a 8. melléklet lép. 
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(9) A költségvetési rendelet 3.6. melléklete helyébe a 9. melléklet lép. 
(10) A költségvetési rendelet 3.7. melléklete helyébe a 10. melléklet lép. 
(11) A költségvetési rendelet 4. melléklete helyébe a 11. melléklet lép. 
(12) A költségvetési rendelet 7. melléklete helyébe a 12. melléklet lép. 
(13) A költségvetési rendelet 8. melléklete helyébe a 13. melléklet lép. 

 
4. § 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 
 
Szécsény, 2011. augusztus 30. 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 

címzetes főjegyző 

Stayer Lászlós.k. 
polgármester 

 
 
4.  Tájékoztató az önkormányzat 2011. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról  

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Kérdezi a pénzügyi osztályvezető asszonyt, hogy kíván-e szóbeli kiegészítést tenni az 
írásos előterjesztéshez. 

Rajkó Győzőné pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 

Az I. félévi gazdálkodásról szóló tájékoztató, a jegyző asszony iránymutatásával úgy 
készítették elő, hogy a táblázatos formából kiolvashatók legyenek a legfontosabb 
számadatok, a szöveges részben pedig igyekeztek részletes tájékoztatót adni. 
Amennyiben valakinek kérdése van, megpróbál rá válaszolni. Bata János 
könyvvizsgáló úr véleményezte a tájékoztatót, és írásos szakvéleményét csatolta az 
anyaghoz. 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti Bata János urat, az önkormányzat könyvvizsgálóját. Megadja neki 
a szót. 

Bata János bejegyzett könyvvizsgáló 

Tisztelettel köszönti a jelenlévőket. Az önkormányzat 2011. I. félévi költségvetési 
gazdálkodásáról szóló tájékoztatót megvizsgálta, és megállapította, hogy sajnos 
nagyon szigorú keretek között gazdálkodik az önkormányzat, de ez már hosszú időre 
visszatekint, ez a szigorú gazdálkodás feltétel. Azt meg lehet állapítani, hogy mind az 
eredeti előirányzathoz, mind pedig a módosított előirányzathoz képest a bevételek 
túlteljesültek bizonyos mértékkel, és a kiadások nem teljesültek olyan mértékben, ami 
mutatja, hogy rendkívül szigorú takarékos gazdálkodás folytatott az önkormányzat, 
jelentős mértékben csökkentette az elfogadott forráshiány összegét a megítélt és a 
megkapott önhiki támogatás. Reméljük, hogy a második ütemben legalább ilyen 
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mértékű támogatást tud elnyerni az önkormányzat, és akkor egy kicsit jobb 
gazdálkodási feltételeket biztosít az önkormányzatnak. Most is felhívja a figyelmet a 
szigorú takarékos gazdálkodásra, és kéri a tisztelt képviselő-testületet, hogy a 
tájékozatót fogadja el. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a könyvvizsgáló úr szakvéleményét. Az előterjesztést megtárgyalta a 
Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja elfogadásra ezt a beszámolót. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselőtársait, van-e kérdése, 
hozzáfűznivalója valakinek a tájékoztatóhoz.   
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs, kéri, aki a 2011. évi költségvetés I. félévi teljesítéséről szóló 
tájékoztatót elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek utána a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
193/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
előterjesztésnek megfelelően elfogadja Szécsény Város 
Önkormányzata 2011. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről 
szóló tájékoztatót. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
5.  Előterjesztés az ÖNHIKI II. ütemére pályázat benyújtására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Már többször említettük, hogy 72.328 E Ft önhiki támogatás érkezett az első ütemben. 
Szeptember 10-éig van arra lehetőség, hogy a második ütemben is éljünk ezzel a 
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lehetőséggel, hogy forráshiányunkat tovább csökkentsük. Tisztelettel kéri 
képviselőtársait, hogy támogassák ennek a pályázatnak a beadását. Az előterjesztést 
megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja elfogadásra a pályázat benyújtására 
vonatkozó határozati javaslatot. 

Stayer László polgármester 

Úgy véli, ezen nagy vita nem lesz, ezért tisztelettel kéri, hogy aki egyetért az 
előterjesztésben szerepelő határozati javaslattal, igennel és kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
194/2011. (VIII.30.) határozata 

az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévı önkormányzatok 
2011. évi támogatására vonatkozó igény benyújtásáról 

 
1. Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyar 

Köztársaság 2011. évi költségvetéséről szóló 2010. évi CLXIX. törvény 6. 
számú melléklet 2. pontja alapján (továbbiakban 6. számú melléklet) 
támogatási igényt nyújt be az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő 
önkormányzatok támogatására. 

2. Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önhibájukon 
kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok támogatásának 
igényléséhez a fenti törvény alapján a következő nyilatkozatot teszi: 

 I. a) a települési önkormányzat lakosságszáma 2010. január 1-jén 
1 000 fő, vagy a feletti. 

 
 II. a) A települési önkormányzat helyi adó bevezetéséről döntött és 

2011. évben ilyen jogcímen 131.200 E Ft összegű bevételt 
tervez. 

 
 III.  Az önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletét vagy módosított 

költségvetési rendeletét 140.221 E Ft működési célú hiánnyal fogadta 
el. 

 
 IV. Az önkormányzat kötelezettségvállalása 2010. és 2011. évben nem 

haladja meg az Ötv. 88. § (2) bekezdés szerinti éves 
kötelezettségvállalás felső határát. 

 
 V.   
  b) Az önkormányzat az Ötv. szabályai szerint kötelező 

könyvvizsgálatra kötelezett. 
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  c) Kötelező könyvvizsgálat esetén az önkormányzat 2010. évi 
zárszámadását a könyvvizsgáló elfogadta. 

    
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására 
 
Határidő: 2011. szeptember 10. 
Felelős: Polgármester 

 
 
6.  Beszámoló a Szécsény Kistérsége Önkormányzatainak Többcélú Társulása 

2011. I. félévi működéséről  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a többcélú kistérségi társulás munkaszervezetének vezetőjét, 
Vitányiné dr. Velenczei Éduát. Az írásos előterjesztést képviselőtársai megkapták, 
ezért csak egy nagyon rövid összegzést szeretne elmondani. 13 település tartozik a 
többcélú társulásba, ennek a társulásnak látja el októbertől az elnöki tisztjét. A társulás 
elnökhelyettese Doman Ferenc úr, Nógrádsipek polgármestere. A társulás három 
bizottságot alakított, Oktatási és Ifjúsági Bizottságot, Közbeszerzési Bizottságot és 
Pénzügyi Bizottságot. Ezekben a bizottságokban aktív munka folyik. A kistérségi 
munkaszervezetben 27 fő dolgozik, 6 fő közalkalmazott határozatlan idejű 
kinevezéssel, 21 fő munkatörvénykönyves szerződéssel, különböző pályázatok 
kapcsán foglalkoztatott munkaerőről beszélünk. A kistérség tevékenységi körébe a 
következők tartoznak: egyrészt közoktatási társulásos formában működtetünk 
intézményeket, szociális területen a humánszolgáltató intézményfenntartó társulást 
működtetjük, mozgókönyvtári feladatokat lát el a társulás, egészségügyi területen az 
orvosi ügyelet biztosításáról gondoskodik, területfejlesztési, illetve belsőellenőrzési 
feladatok ellátása. A társulás az idei évben 153.857 E Ft bevétellel és kiadással 
gazdálkodik.  
Vitányiné dr. Velenczei Édua idén áprilistól látja el a munkaszervezet vezetői 
feladatot. Amikor ezt a feladatkört átvette, akkor úgy gondoltuk, hogy nyilván ő is 
szeretné, ha tisztán látná a társulásnál lévő helyzetet, ezért a belső-ellenőröket 
felkértük egy bizonyos területnél egy átfogó vizsgálatra, és ahogy az írásos 
előterjesztésben is szerepel, sajnálatos módon ott egy hűtlen kezelés, illetve okirat 
hamisítás és más bűncselekmények gyanúja merült fel, és emiatt sajnos feljelentést 
kellett tennie. Ezt a feljelentést a 2010. évi roma közmunka, illetve egy téli-tavaszi 
közmunkaprogram kapcsán vélhetően történt okirat hamisítás miatt kellett megtenni. 
Ez ügyben már meghallgatáson is részt vett a Salgótarjáni Rendőrkapitányságon. 
Mivel nyomozási szakaszban van az ügy, a részletekről most nem beszélne, de mihelyt 
eredményeket fogunk kapni természetesen tájékoztatja a képviselő-testületet. 
Megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, hozzáfűznivalója a beszámolóhoz. 
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Sümegi Tamás alpolgármester 

Köszöni a szót. Először tisztelettel köszönti a jelenlévőket, és a kamerákon keresztül 
Szécsény város polgárait. Az írásos beszámolóban és a szóbeli tájékoztatóban is elég 
szűkszavú volt a polgármester úr a feljelentéssel kapcsolatban. És bár az előbb 
mondta, hogy mivel a vizsgálat nyomozati szakaszban van, ezért bővebb információt 
nem adhat, de minden bizonnyal a képviselők és a televíziónézők is elég kíváncsiak 
erre az ügyre, ezért ha mégis pár mondatban a beszámolóját ki tudná egészíteni, azt 
megköszönné. 

Stayer László polgármester 

Nagyon nehezen beszél erről, mert - még egyszer mondja - a nyomozási szakaszban 
nem túl szerencsés különösebb részletes információkat kiadni erről. Szerződések 
köttettek olyan aláírásokkal, ami vélelmezésünk szerint nem volt jogos, vagy olyan 
személy írta alá a szerződést, aki nem volt jogosult arra, és elég komoly pénzösszegek 
mozogtak a szerződések kapcsán, milliós nagyságrendről beszélünk. De többet nem 
szeretne erről mondani, mert nem szeretné hátráltatni a nyomozást.  

Sümegi Tamás alpolgármester 

Köszöni szépen a kiegészítést, és az okot természetesen elfogadja és megérti.  

Stayer László polgármester 

Van-e még valakinek kérdése? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Három kérdést szeretne feltenni a beszámolóra vonatkozóan. Az első kérdés: A 
társulási tanács tárgyalta-e ezt a beszámolót, vagy fogja-e tárgyalni és mikor? Ha 
tárgyalta már, elfogadásra került-e? Második kérdése: Mi az oka annak, hogy az NCA-
s pályázatok kifutásával, ami azt jelenti, hogy 2011. márciust követően, szinte alig 
került beadásra pályázat. Amik pedig egyáltalán bekerültek, azok közül is kevés a 
szécsényi érdekeltségű pályázat. A harmadik kérdése pedig, hogy a társulás további 
fenntartására vonatkozóan van-e valamilyen koncepció, elképzelés, és e tekintetben 
előkészítés alatt áll-e valamilyen pályázat?  Egyáltalán milyen jövő prognosztizálható 
a társulás tanács további működtetésére, fenntartására?  
 
Jelzi, hogy a kérdések után véleményt is szeretne majd nyilvánítani.  

Stayer László polgármester 

Az első kérdésre a válasz, hogy a társulási tanács a holnapi napon tartja ülését, akkor 
lesz a féléves beszámoló tárgyalása. A kevés pályázattal kapcsolatban: úgy gondolja, 
hogy ami lehetőség adódott, azzal éltünk. Szécsény nagyon sokszor pályázott a Leader 
keretében. Most volt a Leader átalakulása, Nógrád megyében is, és ezután fognak 
kiírni új pályázatokat, tehát szó sincs arról, hogy lemaradtunk volna, hanem ahogy 
jönnek majd a kiírások, úgy fogunk a pályázatokban részt venni. Továbbra is aktívan 
szeretnénk részt venni, természetesen józanul. Úgy gondolja, nagyon fontos, hogy 
józanul, és csak olyan pályázatokba szabad belemenni, amelynek a saját erejét is 
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biztosítani tudjuk. Nem szeretnénk további olyan hitelekkel terhelni 
önkormányzatunkat, ami nehezíteni a további időszakot. Úgy gondolja, hogy mihelyst 
kijönnek az új vidékfejlesztési pályázatok, azonnal startolni fogunk rá, és ebben 
támogatni fogjuk a városban működő civil szervezeteket, egyesületeket is.  
A társulási tanács jövőjére vonatkozóan pedig, ahogy már említette, az új 
önkormányzati törvény meghozatala jelentősen befolyásolja majd valószínűleg a 
kistérségi társulások további sorsát, hiszen amennyiben járások alakulnak, akkor 
átértékelődik a társulások szerepe, és úgy gondolja felül fogják vizsgálni majd azoknak 
a létjogosultságát. Azt tudja mondani, hogy nyilván alkalmazkodva ezekhez a 
körülményekhez, mindent megteszünk azért, hogy amennyiben feláll az új járási 
rendszer, akkor abban Szécsénynek komoly szerepe legyen.  

Sümegi Tamás alpolgármester 

A polgármester úr válaszához csak annyit szeretne hozzáfűzni, hogy oly annyira 
nyitott kapukat döngetett képviselő úr, hogy a Leader szervezet néhány nap múlva egy 
fórumot fog tartani a kistérségi polgármestereknek és természetesen bárki 
érdeklődőnek az újonnan megjelenő pályázati lehetőségekről, tehát ezek az ügyek 
folyamatban vannak, és nincsenek elfelejtve, nincsenek bezárva a kapuk.  

Stayer László polgármester 

Ha már a Leaderről van szó, tájékoztatást ad még arról, hogy augusztus 16-án új 
elnökséget választott a Leader munkaszervezet, és annak elnöke a szécsényi illetőségű, 
Halmosi György úr lett.  
A kérdések után kéri a képviselők véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Három dologban szeretne véleményt mondani a beszámoló vonatkozásában. Az első, 
hogy igen komoly költségvetéssel gazdálkodik a társulás munkaszervezete, és ezt 
kevésbé látja részletezve. Ennek a felhasználását jó lett volna látni legalább 
főösszegeiben, hogy milyen tevékenységre, személyi jellegű kiadások, dologi kiadások 
hogyan alakulnak, tehát ezt hiányolja a beszámolóban. A másik észrevétele pedig az, 
hogy amikor a társulás tevékenységi körét elemzi, és kezdődik a közoktatási 
tevékenységi körrel, az igen részletes és tartalmas, tényleg látható belőle, hogy mi 
zajlik e vonatkozásban, viszont a szociális, a mozgókönyvtári, a belsőellenőrzési és 
egészségügyi területeknek a beszámolói tartalmilag számára kevésbé megfelelő. 
Harmadik észrevétele pedig, hogy továbbra is azt érzi, hogy pályázati affinitás a 
korábbi évekhez képest, mintha alább maradna. Ezen észrevétele alapján a beszámolót 
nem fogja elfogadni, tartózkodni fog. 

Stayer László polgármester 

Köszöni szépen a véleményt. A pályázati affinitással kapcsolatban elmondta 
véleményét, és elég sokat le is írtak erről az anyagban. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A beszámolóban lévő táblázat utolsó sorában van egy mondat, hogy a Szécsény és 
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Térsége Egészségügyi Centrum Nonprofit Közhasznú Kft. is nyújtott be pályázatot. 
Nem tudja, hogy ennek elbírálása megtörtént-e már. 

Stayer László polgármester 

Az elbírálása úgy történt meg, hogy rossz hírt kaptunk, hogy öt nappal a határidő 
lejárta után adták be a pályázatot. Ez még egy egészen friss hír, ennek utána fogunk 
járni, ki fogjuk vizsgálni és a felelősöket meg fogjuk keresni, mert ez elég komoly 
probléma. Szerettük volna, ha az önkormányzatokra háruló terheket, ennek a 
pályázatnak a kapcsán sikerül enyhíteni, úgyhogy mindenképp utána fog járni, hogy 
mi történt.  
Amennyiben nincs több hozzászóló, kéri, hogy aki elfogadja az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
195/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
előterjesztésnek megfelelően elfogadta a polgármester Társulási 
Tanácsban végzett tevékenységéről szóló beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
7.  Előterjesztés a védőnői körzetek kijelöléséről szóló rendelet módosítására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztésben is leírtuk, hogy a Szécsény és Térsége Egészségügyi Centrumban 
került elhelyezésre a védőnői tanácsadói szolgálat, és a működési engedélyt megkértük 
és megkaptuk, azonban a védőnői körzetek kijelölésénél a közoktatási intézményünk 
bölcsődei és óvodai intézményegysége tekintetében változott a székhely és a telephely, 
valamint az épület földszinti és emeleti részét is fel kellett tüntetni az 
engedélykérelemben. A működési engedély és a finanszírozási szerződés megkötése 
érdekében szükséges a védőnői körzetek kialakításáról szóló rendelet módosítása.   
Kérdezi képviselőtársait, hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, 
véleménye. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 
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Stayer László polgármester 

Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő 
rendelettervezetet. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
   
A képviselő-testület a rendelettervezetet elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
17/2011.(VIII.31.) önkormányzati rendelete 

a védınıi körzetek kijelölésérıl szóló 14/2005.(V.10.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. törvény 152. § (2) 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a helyi önkormányzatokról 
szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) bekezdésében meghatározott 
feladatkörében eljárva a következőket rendeli el.  
  

1. § 
(1) A védőnői körzetek kijelöléséről szóló 14/2005.(V.10.) 
önkormányzati rendelet (a továbbiakban: rendelet) 1. számú 
melléklete helyébe az 1. melléklet lép.  
(2) A rendelet 2. számú melléklete helyébe a 2. melléklet lép. 
(3) A rendelet 3. számú melléklete helyébe a 3. melléklet lép. 

  
2. § 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 
 
Szécsény 2011. augusztus 30. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Stayer László s.k. 
polgármester 

 
1. melléklet a 17/2011.(VIII.31.) önkormányzati rendelethez 

  

Szécsény I. sz. iskolai védőnői körzet 
 

II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 
Általános Iskolai intézményegysége 
3170 Szécsény, Magyar út 15. 
 
II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 
Gimnázium és Szakközépiskola intézményegysége 
3170 Szécsény, Rákóczi út 90. 
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 2. melléklet a 17/2011.(VIII.31.) önkormányzati rendelethez 
 

Szécsény II. sz. védőnői körzet 
 

Ady Endre út Salgótarjáni út 
Arany János út Sallai út 
Avar út Sas utca 
Bacsó Béla út Serházkert út 
Bajcsy-Zsilinszky út Somogyi Béla út 
Báthori út Szántó Kovács János út 
Batthyány út Szontagh út 
Bem Apó út Szoroska köz 
Bercsényi út Táncsics Mihály út 
Bezerédi út Tavasz út 
Csépe Sándor út Vasútállomás út 
Damjanich út Zöld út 
Dankó Pista út  
Dobó út  
Dugonics út Pösténypuszta: 
Felszabadulás tér Bem József utca 
Fenyő út Előd Vezér utca 
Feszty Árpád út Kassai út 
Fürst Sándor út Május út 
Gábor Áron út Sport tér  
Haynald L. utca 3-tól végig és 
8-tól végig 

Szécsényi út 

József Attila utca Szent László út 
Jókai út Szondy tér  
Kállai Éva út Temető köz 
Kertalja  
Kerülő út  
Király út  
Kistagok út  
Komjáthy Jenő út  
Kossuth út páros  
Magyar út  
Malom út  
Mártírok út  
Mező Imre út  
Mikszáth út  
Nyár út  
Pintér Sándor út  
Rákóczi út 1-91-ig és 2-88-ig  
Rimóci út  

II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 
Óvodai intézményegység emeleti szint  
3170 Szécsény, Magyar út 13. 
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3. melléklet a 17/2011.(VIII.31.) önkormányzati rendelethez 

 
Szécsény III. sz. vegyes védőnői körzet 

 
Árpád út Sport út 
Attila út Szabadság út 
Bartók Béla út Temető út 
Béke út Varsányi út 
Bocskai út Zrínyi út 
Borjúpást út  
Dózsa György út Benczúrafalva 
Előd út Benczúr Gyula út 
Erzsébet tér Fő út 
Ferenczy Teréz út Hámán Kató út 
Gyóni Géza út Katona József út 
Hársfa út Kishegyi út 
Haynald L utca 1, és 2-6-ig Orgona út 
Hunyadi út Rozmaring  út 
Ifjúság út Váradvölgy puszta 
Kinizsi út Virág utca 
Kiserdő út  
Kiskert köz  
Kossuth út páratlan oldal  
Kölcsey út  
Liget út  
Madách út  
Május 1. út  
Mónus Illés út  
Nagy Sándor út  
Ősz út  
Petőfi út  
Rákóczi út  93-135-ig és 90-162-ig 
Ságvári Endre út  
Sobieski János út  

 
Lipthay Béla Mezőgazdasági Szakképző Iskola és Kollégium 
3170 Szécsény, Haynald Lajos u. 11. 
 
II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 
Bölcsődei és Óvodai intézményegység földszint 
3170 Szécsény, Magyar út 13. 

 
 
 



 26 

8.  Előterjesztés az önkormányzat vagyonáról szóló rendelet módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az önkormányzat számlavezető és hitelező pénzintézete a K&H Bank Zrt. 
hiánypótlási felhívást intézett képviselő-testületünkhöz, ugyanis még a korábbi hitelek, 
melyeket az előző időszakban vett fel az előző testület, azoknak a hiteleknek a 
fedezeteként felajánlott ingatlanok forgalomképes besorolásáról igazolást kell, hogy 
benyújtsunk. Ahhoz, hogy a Városmag II. projektünket be tudjuk fejezni, szükséges a 
hitelszerződéseknek való megfelelés. Ehhez van szükség az önkormányzat vagyonáról 
szóló rendelet mellékletének az írásos előterjesztésben szereplő tervezet szerinti 
módosítására.  
Ezt az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja elfogadásra ezt a módosítást.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye.  
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs, kéri, hogy aki az előterjesztésben szereplő rendelettervezetet 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a rendelettervezetet elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
18/2011.(VIII.31.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat vagyonáról szóló 7/2005.(III.26.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, a 79-80. §-ában 
meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 
 

1. § 



 27 

Az önkormányzat vagyonáról szóló 7/2005.(III.26.) önkormányzati 
rendelet (a továbbiakban: rendelet)  mellékletét képező vagyonleltár 2. 
számú mellékletéből (II. Korlátozottan forgalomképes törzsvagyon) a 
93. sorszám alatt szereplő ingatlant [Hrsz: 1291; cím: Rákóczi út 84., 
terület: 1028 m2] a 3. sz. mellékletbe (Forgalomképes vagyon) sorolja 
át. 

2. § 
A Rendelet 2. számú mellékletéből (II. Korlátozottan forgalomképes 
törzsvagyon) a 27. sorszám alatt szereplő ingatlant [Hrsz: 102; cím: 
Ady E. u. 12., terület: 2.674 m2] a 3. sz. mellékletbe (Forgalomképes 
vagyon) sorolja át. 

3. § 
Ez a rendelet 2011. augusztus 31-én lép hatályba. 
 
Szécsény, 2011. augusztus 30. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Stayer László s.k. 
polgármester 

 
 
9.  Előterjesztés a szociális rendelet módosítására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Bárányné Márton Melinda aljegyző 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek.  

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

A jelenleg hatályos szociális rendelet módosítása azért válik szükségessé, mert a 
szociális földprogram keretében olyan pályázati kiírásra került sor, melynek új 
szabályait a helyi rendeletnek tartalmaznia kell, hogy a pályázati feltételeknek 
megfeleljünk. 

Stayer László polgármester 

A Szociális Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, kérdezem elnök urat, hogy milyen 
véleményt fogalmaztak meg. 

Dr. Pintér Sándor képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

A rendeletmódosításra vonatkozó előterjesztést a bizottság megtárgyalta, és a jelenlévő 
5 tagja egyhangúlag javasolja elfogadásra a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság véleményét. Kérdezi, van-e kérdése valakinek? 
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Véleményt szeretne megfogalmazni. Nagyon örül neki, hogy kiegészül a szociális 
rendelet, az lenne a szerencsés, ha több olyan program lehetőség lenne, amely nem 
arra sarkallná az embereket, hogy ne csak kérjenek, hanem lehetőséget is nyújtana, 
hogy esetleg egy jövőképet mutatva, munkával lehet jövedelemhez jutni. Támogatja a 
tervezet elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, kéri, aki elfogadja az előterjesztésben 
szereplő rendelettervezetet, az igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
19/2011.(VIII.31.) önkormányzati rendelete 

a szociális rászorultságtól függı pénzbeli és természetbeni 
ellátásokról és a személyes gondoskodást nyújtó 

ellátásokról szóló 7/2011.(III.30.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 1. § (3) 
bekezdésében és a 16. § (1) bekezdésében, a szociális igazgatásról és 
szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény (a továbbiakban: 
Szt.) 25. § (3) bekezdésében, a 26. § (1)-(2) bekezdésében, valamint a 
gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi 
XXXI. törvény 29. §-ában kapott felhatalmazás alapján, a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) 
bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a következőket 
rendeli el:  
 

1. § 
A szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni 
ellátásokról és a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 
7/2011.(III.30.) önkormányzati rendelet kiegészül az alábbi 11/A. §-
sal: 

 

„ A szociális földprogramok működtetésének támogatása 
11/A. § 

(1) A szociális földprogram működtetésének célja a szociálisan 
hátrányos helyzetű emberek megélhetését segíteni, életminőségét 
javítani, önálló egzisztencia teremtési esélyeit növelni, az állami 
közfoglalkoztatásra irányuló törekvéseivel összhangban az 
alacsony jövedelmű emberek gazdasági aktivizálása értékteremtő 
munka lehetőségének biztosításával.  
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(2)  Az (1) bekezdésben megfogalmazott célok megvalósítását az 
önkormányzati tulajdonú Szécsényi 1968 hrsz. alatt 
nyilvántartott 7.067 m2 nagyságú mezőgazdasági földterület 
szolgálja.  

(3) A szociális földprogram megvalósító szervezete a Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 

(4)  A szociális földprogram működtetésének ellenőrző szerve a 
Szociális Bizottság.  

 
2. § 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 
 
Szécsény, 2011. augusztus 30. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Stayer László s.k. 
polgármester 

 
 
10.  Előterjesztés szociális földprogram megvalósítására vonatkozó 

Együttműködési megállapodás megkötésére 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztés a szociális földprogram fejlesztése érdekében Szécsény Város 
Önkormányzata, valamint a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. közötti 
együttműködési megállapodás jóváhagyására vonatkozik. Júliusi ülésén döntött arról a 
képviselő-testület, hogy támogatja a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. által 
benyújtandó pályázatot, a Közigazgatási és Igazságügyi Minisztérium által, „A 
szociális földprogramok működtetésének támogatása / SZOC-FP-11” című pályázati 
kiírásra. A pályázathoz szükséges csatolni a két fél közötti megállapodást, melynek 
tervezetét az előterjesztés tartalmazza. 
A Szociális Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, kéri a bizottság véleményének 
ismertetését. 

Dr. Pintér Sándor képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Az előterjesztést a bizottság megtárgyalta, és mivel ez az előző napirendi pontnak a 
hozadéka, a bizottság egyhangúlag támogatta ennek elfogadását is. Jó lenne, ha a Kft. 
igazgatója rövid tájékoztatást adna arról, hogy hogyan tudunk embereket 
foglalkoztatni ebben a programban. 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Tisztelettel köszönti a jelenlévőket. Változott a szociális földprogram az eddigiekhez 
képest, tehát létszámában is, és a támogatott összegben is. Vannak pozitív hozadékai 
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is, és vannak hibái is. A hibáiról folyamatosan egyeztetnek mindenféle fórumon. 
Éppen ma járt itt Surján László képviselő úr, akinek szintén tolmácsolták, hogy a cég a 
tapasztalatával, és az önkormányzattal való együttműködés során képes arra, hogy 
ezeket a programokat úgy tudja kidolgozni, hogy legyen vége is. A program elvileg 
szeptember elején indulna, és a jövő nyáron zárul le. 13 fő foglalkoztatására pályáztak, 
és 4 millió forint a támogatható összeg. Nem tudja, hogy ebből mi fog megvalósulni, 
mert a pályázat még nincs elbírálva, a befogadó nyilatkozatot kapták meg. A szociális 
földprogramban növénytermesztésre pályáztak, volt lehetőség állattenyésztésre is. 
Arra gondoltak, hogy az iskolai közétkeztetésbe való becsatlakozásra lenne ez egy 
kísérlet. Ha elbírálják a pályázatot, arról értesítést küldenek a polgármester úrnak, és 
megkezdik a program végrehajtását. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs több hozzászóló, kéri, hogy a képviselő-testület támogassa az 
együttműködési megállapodás megkötését az előterjesztésnek megfelelően. Kéri, hogy 
aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal, (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
196/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a szociális 
földprogram fejlesztése érdekében Szécsény Város Önkormányzata, 
valamint a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. közötti 
együttműködési megállapodást az előterjesztésnek megfelelően, a 
határozat melléklete szerint jóváhagyja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy az 
együttműködési megállapodást a képviselő-testület nevében aláírja. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Stayer László polgármester 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva 
 
 
11. Előterjesztés a 2012. évi vásárnaptár jóváhagyására 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Bárányné Márton Melinda aljegyző 
 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek.  
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Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Csak annyit szeretne tájékoztatásul elmondani, hogy minden évben időben meg kell 
határozni a következő év vásárainak időpontját, ez fontos azért, hogy a médiában és 
különböző helyeken megjelenhessen. A szokásokhoz híven kilenc vásár került 
megjelölésre a tervezetben, és időpontját igyekeztünk a hónap negyedik hétfője tenni, 
tekintettel a egyházi és egyéb ünnepekre. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni aljegyző asszony tájékoztatóját. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, 
észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A vásár időpontokkal kapcsolatban volt olyan lakossági kérés, hogy miért nem tesszük 
a vásárokat a hónap elejére, a fizetés tájékára. Gondolja, hogy ez tradíció, hogy így 
van. Nem tudja, lehetne-e ezen változtatni, vagy érdemes-e? Ezt érdemes lenne 
átgondolni. A másik dolog, hogy éppen tegnap volt egy vásár, és volt a testületnek egy 
olyan felvetése, hogy próbáljuk az ott lakók érdekében a vásárt egy kicsit összébb 
húzni, és rendet teremteni, és azt gondolja, hogy egészen jól sikerült ez. Reggelről ott 
voltak a Városüzemeltetési Kft. dolgozói, személyesen is kiment megnézni, a parkoló 
területére és az utcákba lettek a vásárosok telepítve, és így a lakókat most nem 
zavarták. Szemétgyűjtők kerültek kihelyezésre, nyitva volt a WC, egy csomó olyan 
dolgot sikerült így megoldani, ami eddig problémát jelentet, így az ott lakók 
nyugalmát nem zavarják ezentúl. Reméli, hogy így lesz ez a többi vásár alkalmával is.  
A vásár időpontjáról meg gondolkodni kellene, mert hónap végén már nem nagyon 
van pénzük az embereknek, már hónap elején se nagyon, de talán érdemes lenne 
változtatni. Jöttek hozzá már ilyen bejelentések régebben is, és az ülésen is beszéltek 
róla már korábban is. 

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Ez egy tradíció, évtizedek óta így van, a vásárosok körében is így megszokott. Ez 
azonban nem jelenti azt, hogy nem mondhatja a képviselő-testület, hogy előbbre 
kívánja hozni, csak a tradíciót követve jelölte meg az előterjesztésben szereplő 
napokat.  

Őze János városi főépítész 

Csak annyit szeretne mondani, hogy igaz, hogy a középkorban szerdán volt a vásár, 
hogy hétfőre átkerült, azt biztos egyéb okok hozták elő. Az, hogy mikor van pénze az 
embernek, az attól függ, hogy mikor kapja meg a pénzt, úgy véli, a tradíció most 
erősebb kell, hogy legyen. Ez a véleménye.   

Stayer László polgármester 

Bízunk benne, hogy az ott lakóknak is az a véleménye, hogy jó volt ez a változás, és 
pozitívumként értékelik, és ezt köszönjük a Városüzemeltetési Kft munkatársainak, 
akik ebben segítségünkre voltak. Elhangzott két vélemény a vásár időpontjáról, ebben 
a testületnek dönteni kell. 
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Elsőként az írásos előterjesztésben szereplő időpontok szerint bocsátja szavazásra, 
tehát, hogy a hónap negyedik hétfőjén legyen a vásár, Kéri, aki az erre vonatkozó 
rendelettervezetet elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület a rendelettervezetet elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
20/2011. (VIII.31.) önkormányzati rendelete 

a vásár és piactartás szabályozásáról szóló 14/1995. 
(VII.11.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alkotmány 
44/A. § (2) bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói 
hatáskörében, az  Alkotmány 44/A. § (1) bekezdésében meghatározott 
feladatkörében eljárva a következőket rendeli el:  
 

1. § 
A vásár és piactartás szabályozásáról szóló 14/1995.(VII. 11.) 
önkormányzati rendelet 2. számú melléklete helyébe az 1. melléklet 
lép.   

2. § 
Ez a rendelet 2012. január 1-jén lép hatályba. 
 
Szécsény, 2011. augusztus 30.  

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Stayer László s.k. 
polgármester 

 
Melléklet a 20/2011.(VIII.31.) önkormányzati rendelethez 

 
2012. évi vásárjegyzék 

 
    Időpontja:                                                 Jellege: 
 

1. 2012. január 23.         hétfő                  országos kirakodóvásár 
2. 2012. március 26.       hétfő                  országos kirakodóvásár 
3. 2012. április 23.          hétfő                  országos kirakodóvásár 
4. 2012. május 21.          hétfő                  országos kirakodóvásár 
5. 2012. június 25.          hétfő                  országos kirakodóvásár 
6. 2012. augusztus 27.    hétfő                  országos kirakodóvásár 
7. 2012. szeptember 24. hétfő                  országos kirakodóvásár 
8. 2012. október 29.       hétfő                  országos kirakodóvásár 
9. 2012. november 26.   hétfő                  országos kirakodóvásár 
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A város sajátos ünnepeihez kapcsolódó egyéb vásárok időpontjai a 
rendezvények pontos idejének ismerete után kerülnek meghatározásra 
(városnap, szüreti felvonulás). 
 
Az önkormányzat képviselő-testülete 2012. évben is átmenetileg 
szünetelteti az országos állatvásárt. 

 
 
12.  Előterjesztés önkormányzati támogatásokról 
12.1. Előterjesztés a civil szervezetek részére megszavazott és fel nem használt 

támogatások visszavonása 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Előterjesztő: Stayer László polgármester 
                                                 

Stayer László polgármester 

A Rajkó Győzőné pénzügyi osztályvezető és Dulai Barnabásné pénzügyi ügyintéző 
készített egy kimutatás a civil szervezetek, egyesületek részére korábbi években 
megszavazott, de általuk fel nem használt támogatásokról. Miután ezzel 
szembesültünk, valamennyi egyesületet megkerestük írásban, és felhívtuk a 
figyelmüket arra, hogy az elszámolást még nem nyújtották be az önkormányzathoz. 
Volt aki ezt pótolta, de voltak olyan civil szervezetek, akik vagy egyáltalán nem 
reagáltak a megkeresésünkre, volt olyan, aki azt nyilatkozta, hogy nem tudja, volt aki 
azt, hogy nem akarja igénybe venni ezt a támogatást. Ebből adódóan öt civil 
szervezetről kell most dönteni, hogy a támogatásukra vonatkozó határozatot helyezzük 
hatályon kívül, tehát vonjuk vissza ezeket a támogatásokat. A teljes összeg 170 ezer 
forint.  
A Pénzügyi Bizottság tárgyalta ezt az előterjesztést. Kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság az előterjesztésben foglaltak szerint javasolja elfogadásra a 
testületnek a támogatások visszavonását. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi, ezzel kapcsolatban van-e kérdés, más vélemény? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs, kéri, hogy az írásos előterjesztésben szereplő határozati javaslatot 
hagyja jóvá a képviselő-testület. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
  
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
197/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete megállapította, 
hogy az előterjesztésben szereplő civil szervezetek a szerződést nem 
kötötték meg, illetve támogatási szerződésben foglaltaknak nem tettek 
eleget, ezért a 
-  a 98/2008.(IV.15.) számú határozatot, mely  Szécsény és 
Vonzáskörzete Közbiztonságáért Közalapítvány  részére  
sebességellenőrző készülék beszerzés támogatásához nyújtandó 
70.000 Ft összegű támogatásról, 
-  a 72/2009.(V.26.), számú határozat azon részét, mely az 
Ipolyvidéki Tájvédelmi Egyesület részére kiadvány készítéséhez 
nyújtandó 50.000 Ft összegű támogatásról, valamint a  
-  87/2010.(V.25.) számú határozatnak azon részét, amely a  Nógrád 
Megyei Speciális Mentőszolgálat részére működési célra nyújtott  
10.000 Ft összegű támogatásról, a Szécsény Műemlékeiért és 
Idegenforgalmáéért Közalapítvány részére Szécsényi Tamás 
emléktábla készítéséhez nyújtandó 30.0000 Ft összegű támogatásról 
és a Palóckép Műhely alkotó közösség részére a „II. Rákóczi 
szabadságharc és Nógrád vármegye” címmel  videó film készítéséhez 
nyújtandó 10.000 Ft összegű támogatásról rendelkezik, hatályon kívül 
helyezi. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedés megtételére, a 
civil szervezetek értesítésére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
12.2. Palóckép Műhely alkotó közösség (Salgótarján) támogatási kérelme 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

A Palóckép Műhely alkotó közösséggel találkozhattunk az előző napirendnél, ahol a 
visszavont támogatásokról döntött a testület. Palóckép Műhely 2010. május 25-én 10 E 
Ft támogatást kapott egy videofilm elkészítéséhez, és ezt az összeget ők 
méltánytalannak tartották, ezért nem vették igénybe, ezért újra kérelmet adtak be 2011. 
július 7-én. Ehhez annyit szeretne hozzáfűzni, hogy a másfélmillió forintos civil 
keretet a testület már teljes egészében felhasználta. Elvileg lenne az a bizonyos 170 
ezer forintos maradványösszeg, viszont személy szerint úgy gondolja, hogy nincs arra 
mód, hogy a korábban megítélt összegnél többel támogassák a kérelmet. Mivel a 
korábbi összeget nem vették igénybe, úgy gondolja, most nem tudjuk támogatni ezt a 
kérelmet.  
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A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta ezt az előterjesztést, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság is úgy gondolta egyhangúan, hogy a lehetőségek híján nem 
tudjuk támogatni a programot. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Kérdezi, hogy jelöltek meg összeget az új kérelemben? 

Stayer László polgármester 

Nem jelöltek. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Azért kérdezte, mert egy korábbi ülésen úgy foglalt állást a testület, hogy kéri a 
támogatási összeg megjelölését is azoktól, akik bármilyen kérelmet nyújtanak be. Így 
nehéz döntetni.  

Dr. Pintér Sándor képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság ülésén elhangzott, hogy más önkormányzat mennyivel 
támogatja ezt a filmet, ahhoz mérten szerinte önkormányzatunk nem tudja támogatni. 

Stayer László polgármester 

Felmerült, hogy volt ahonnan százezer forintot kaptak, de úgy gondolja, hogy ekkora 
összeget városunk nem tud egy videofilm készítésére felajánlani.  
Mivel több hozzászóló nincs, kéri, aki egyetért az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatban megfogalmazottakkal, az igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
198/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Palóckép 
Műhely alkotó közösség (Salgótarján, Szerpentin út 29. fsz. 1.) „II. 
Rákóczi szabadságharc és Nógrád vármegye” címmel videó film 
készítéséhez benyújtott támogatási kérelmét anyagi fedezet hiánya 
miatt már nem tudja támogatni, mivel a 2011. évi költségvetési 
keretben a civil szervezetek támogatására biztosított előirányzatot 
teljes összegében felhasználta.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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12.2. Csonka János (Szécsény) támogatási kérelme 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Csonka Szilvia szülei adtak be egy kérelmet, melyben leírják, hogy leányuk négyhetes 
németországi tanulmányi munkára jutott ki, és ehhez az úthoz kérték a képviselő-
testület támogatását. Az iskolától is információt kértünk, mivel a Pénzügyi Bizottság 
ezt javasolta tegnapi ülésén, így tudjuk, hogy az utazási költségeket, a szállás, a reggeli 
és vacsora költségét a pályázat állja, az ebédet nem. Azt a szülőknek kell finanszírozni, 
és azt azért szülőként tudjuk, hogy egy ilyen utazáshoz hozzátartoznak még egyéb 
olyan kiadások, amik esetleg nincsenek betervezve egy család költségvetésébe.  
Kéri a Pénzügyi Bizottság elnökét, adjon tájékoztatás a tegnapi bizottsági ülésen 
elhangzottakról.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a kérelmet, melyben összeg is meg volt jelölve, és 
a bizottság úgy döntött, hogy érdeklődjük meg az iskolánál, hogy milyen költségek 
merülnek fel a szülők részéről. Ez megtörtént, ahogy a polgármester úr elmondta. 
Emiatt a bizottság a támogatási összegre konkrét javaslatot nem tett. Az mostani 
előterjesztésben 20 ezer forintos összeg szerepel, melyet a maga részéről elfogadásra 
javasol. 

Stayer László polgármester 

Miután az információkat beszereztük, és annak tudatában, amit tegnap a bizottsági 
ülésen is elmondott, hogy nagyon boldogok vagyunk, hogy egy szécsényi tanuló egy 
ilyen támogatásban részesülhet, és tanulmányi munkájával, és valószínűleg 
magatartásával is, kiérdemelte, hogy az iskolája támogassa őt ilyen formában. Személy 
szerint úgy gondolja, hogy példaértékű lehet ez, és egy kicsit példamutató is a többi 
diáknak, hogy igenis érdemes tanulni, még ha nehéz környezetben élünk is, igenis van 
arra lehetőség, hogy kitörjünk abból a környezetből. Bár tudja, hogy Szilvia szülei, 
amit tudnak, mindent megadnak gyermeküknek, de most szükségük van a támogatásra. 
Ezért javasolja ezt a 20 ezer forintos összeget megszavazni, ha ez nem is annyi, mint 
amit kértek, de ezzel is tudjuk őket segíteni. 
Kérdezi képviselőtárait, van-e valakinek hozzáfűznivalója? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs más vélemény, kéri, hogy aki egyetért az előterjesztésben 
megfogalmazott határozati javaslattal, az igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
199/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Csonka János 
Szécsény, Dankó Pista út 2. szám alatti lakos kérelmére 20.000 Ft 
támogatást nyújt  leánya, Csonka Szilvia  2011. július 31- augusztus 
27-ig tartott, 4 hetes, a németországi Chemnitzben bonyolódó nyári 
gyakorlata költségeinek támogatására. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy intézkedjen a 
támogatási szerződés aláírása és a támogatás kifizetése érdekében.  
 
Határidő: Értesítésre: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 

Stayer László polgármester 

A döntés meghozatala után szót ad Pintér Sándor képviselőnek. 

Dr. Pintér Sándor képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Most, hogy a képviselő-testület visszavont olyan korábbi támogatásokat, amelyeket 
nem vettek igénybe, csak arra szeretné felhívni a figyelmet, hogy van egy asztalitenisz 
egyesület Szécsényben, amely két csapatot versenyeztet a Nemzeti Bajnokságban és 
kettőt a megyei osztályban. Tehát összesen négy csapatot, és az utánpótlása is elég 
komoly. Volt még az előző testület által megszavazott támogatási összeg, amit már 
megkaptak, azt köszönik szépen. Technikai okokból nem jutott még el ide a kérelmük, 
ezért ha az a pénz, ami ott felszabadul, azt szeretné kérni, hogyha lehetséges, a 
következő testületi ülésen döntsenek róla, addigra a kérelem is meg fog érkezni. 
Ugyanis most indul náluk is a bajnokság, és azért nem kis pénzbe kerül a négy 
csapatnak a versenyeztetése. Úgyhogy ha lehet, kéri, tartalékoljanak erre. Ez a megye 
legmagasabban jegyzett csapata jelen pillanatban, tehát egyetlen egy csapat sem 
versenyez első osztályban, Nógrád megyében, ez az Asztalitenisz Extra Liga, és azt 
gondolja, nem mehetnek el szemet hunyva ez mellett. Erre szerette volna felhívni a 
figyelmet.  

Stayer László polgármester 

Most elviekben tudjuk támogatni ezt a felvetést, és amikor a kérelmük beérkezik, a 
testület elé fogja terjeszteni. Nagyon büszkék vagyunk a csapatra, és sok sikert 
kívánunk nekik! 
  
 
13.  Előterjesztés a művelődési központ fűtéséről 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
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Stayer László polgármester 

A képviselő-testület többször foglalkozott már ezzel a témakörrel, remélhetőleg most 
már célegyenesbe kerül az ügy. Emlékezteti képviselőtársait, hogy még a választások 
előtt megszűnt az akkori megoldás, hogy a volt járásbíróság épületében volt a kazán, 
és onnan történt a fűtés. Ez a kérdés azóta is megoldatlan. Ez évi költségvetésünkben 
20 millió forintot terveztünk be a művelődési ház fűtésének megoldására. Közben 
többször látszott úgy, hogy pályázati lehetőség lesz ennek megvalósítására, de sajnos 
ezeket a pályázatokat bezárták, mivel a források elfogytak. Viszont nagyon sürgősen 
megoldást kell találnunk, és először arra gondoltunk, hogy újra üzembe helyezzük a 
korábban használt fűtési rendszert, de megvizsgáltunk más lehetőségeket is, és végül 
úgy látszik, hogy ettől van gazdaságosabb és előbbre mutató megoldás is. Így, 
megkeresést követően, kaptunk egy nagyon előnyös ajánlatot, mégpedig az EURO-
PONTIS Kft-től, akik 4.758.501 Ft bruttó összegű ajánlatot tettek. Ez az ajánlat 
tartalmazza a kazánok beépítését, a fűtési rendszer szükség szerinti átalakítást, a 
gáztervek módosítását, továbbá minden építési jellegű beavatkozást, tehát 
tulajdonképpen ez egy komplett ajánlat. Ennek a beruházásnak a keretében 
gázkazánok beszerelése történne, nem a kazánház részen a földszinten, hanem a fölötte 
lévő szellőzőgépházban. Ez a megoldás a korábban tervezettől, tehát a régi fűtésmód 
visszaállításától, sokkal jobb, mivel ez megmarad egy lehetőségként, és ha később 
mégis lesz lehetőség pályázni, és tudunk alternatív fűtési módot alkalmazni egy pellet 
kazán formájában, akkor is megmaradna a gázfűtés lehetősége is. A szakemberekkel 
történt beszélgetés során is felmerült, hogy az átmeneti időszakokban, tehát a tavaszi 
és az őszi időszakokban célszerűbb a gázkazános fűtési rendszerrel cirkuláltatni a 
rendszert, és az intenzívebb fűtési idényben fűteni a pellet kazánnal. Reméljük, hogy 
egyszer majd eljutunk ide is. Most azonban egyelőre az ajánlatról kell dönteni, mivel 
ezt a beruházást még a fűtési szezon előtt meg kell valósítani, és erre garanciát is 
vállalt az ajánlattevő.    
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottságot a polgármester úr részletesen tájékoztatta az előbb is 
ismertetett verzióról, és a bizottság egyhangúan úgy döntött, hogy elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek.   

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel a művelődési házat érinti a napirend, az 
oktatási bizottság is megtárgyalta az előterjesztést. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság egyhangúlag támogatja az előterjesztést.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság véleményét. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 
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Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs, az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot bocsátja 
szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
200/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Krúdy 
Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár fűtésének megoldása 
érdekében az EURO-PONTIS Kft „Új kazánhelyiség kialakítása, 
központi fűtés szerelése” megnevezésű, 4.758.501 Ft bruttó összegű 
árajánlatát fogadja el.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a vállalkozói 
szerződést aláírására. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 
 
14.  Vagyonügyek 
14.1. Szécsény Város Önkormányzata 2011. évi vagyonbiztosításának kiegészítése 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Rajkó Győzőné pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 
 

Stayer László polgármester 

Az írásos előterjesztés képviselőtársai megkapták, melyet a Pénzügyi Bizottság is 
megtárgyalt. Kéri elnök urat, ismertesse a bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye 
az előterjesztésben leírtakkal kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 
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Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs, kéri, hogy aki elfogadja a határozati javaslatot, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
201/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a 
Generáli-Providencia Biztosító Zrt. ajánlatát, miszerint a 
vagyonbiztosítás éves díja 580.365 Ft-ról 645.418 Ft-ra emelkedik  az 
önkormányzati tulajdonú temetőkben lévő épületek és temetői 
tartozékok, valamint a temetőben lévő fák okozta károk 
megtérítésének biztosítására.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a 
szerződésmódosítás aláírására. 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 
 
14.2.  Előterjesztés a Keverő Kft. névhasználati kérelmének elbírálására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester  

 

Stayer László polgármester 

A Szécsény, Ludányhalászi út 6. szám alatt működő takarmánykeverő üzem 
képviselője, Tóth László ügyvezető névhasználati kérelmet nyújtott be melyben kéri a 
testület hozzájárulását, hogy a gazdasági társaságuk a jövőben „Szécsényi Keverő 
Kft.” néven működhessen. Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek 
kérdése? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Javasolja, a képviselő-testület járuljon hozzá, hogy a társaság Szécsény város nevét 
térítésmentesen használja megnevezésében. Kéri, hogy aki ezzel egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 



 41 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
202/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Tóth László 
ügyvezető kérelmére engedélyezi, hogy az általa képviselt gazdasági 
társaság a megnevezésében Szécsény város nevét térítésmentesen 
használja, és hozzájárul a „Szécsényi Keverő” Kft. elnevezéssel 
történő cégbírósági bejegyzéséhez. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
14.3.  Előterjesztés a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 

Gimnázium és Szakközépiskola nagylóci tagiskola felújítására irányuló 
projekt lebonyolítására vonatkozó feladatok ellátásáról  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester  

 

Stayer László polgármester 

Nagylóc Önkormányzat Képviselő-testületének kérésére a 7/2011 (III.9.) BM rendelet 
alapján pályázatot  nyújtottunk be II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános 
Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola nagylóci tagintézményének felújítására. A 
pályázaton 19.077.000 Ft támogatást nyertünk. A pályázathoz szükséges 2.119.666 Ft 
összegű önerő megfizetését a  Nagylóc Önkormányzat Képviselő-testülete vállalta. 
Mivel ebben a beruházásban Szécsény a gesztor, ezért minden döntéshez képviselő-
testületünk jóváhagyása szükséges. A felek eljutottak oda, hogy egy megbízási 
szerződést kössenek a közbeszerzési eljárás tanácsadó feladatainak ellátására, ahogyan 
az írásos előterjesztésben szerepel.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat a bizottság 
javaslatának ismertetésére.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést egyhangúlag elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek. 

Stayer László polgármester 

Köszöni a javaslatot, és kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye ezzel 
kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs hozzászóló, az előterjesztésben szereplő két határozati javaslat 
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elfogadását külön-külön bocsátja szavazásra. Kéri, aki a javaslatokat elfogadja, igennel 
és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatokat hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
203/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a 
II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola nagylóci tagintézményének (tagiskolájának) 
felújításának lebonyolítására és finanszírozására vonatkozó a Nagylóc 
Község Önkormányzattal kötendő megállapodást a határozat 
melléklete szerint.   
Felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
204/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta 
és jóváhagyja a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 
Gimnázium és Szakközépiskola nagylóci tagintézményének 
(tagiskolájának) felújításával kapcsolatos közbeszerzési feladatok 
ellátására vonatkozó a QUADRÁT Építőipari és Kereskedelmi Kft-vel 
(1096 Budapest Thaly Kálmán út 34., Iroda: Salgótarján Mártírok út 
4.) kötendő megbízási szerződést a határozat melléklete szerint.   
 
Felhatalmazza a polgármestert a megbízási szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 
1.4.4. Előterjesztés a gyermek- és közétkeztetésről  

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester  

Stayer László polgármester 

Ahogyan az írásos előterjesztésben is olvashatták képviselőtársai, megpróbáltuk az 
elmúlt időszak problémáit valamilyen szinten kezelni, de sajnos azt kell tapasztalnunk, 



 43 

hogy valószínűleg ez a kísérletünk nem működik, ezért kéri a testületet, döntsön úgy, 
hogy a Gyermek- és Közétkeztetési Kft által eddig végzett tevékenység ezentúl az 
Agro-Help Kft tevékenységi körébe kerüljön át, és az ehhez szükséges lépéseket meg 
kellene tenni. Nehéz döntés, azt mindenféleképpen figyelembe kell venni, hogy 
szeptember 1-jével megkezdődik az oktatás, ezért ebből a gyermekeknek semmiféle 
hátránya nem származhat. Ezért gondoltuk, hogy az átállást nem azonnalra, vagy egy 
hétvégre időzítenénk, hanem az őszi szünetig a jelenlegi formát működtetnénk, és 
addigra készítenénk elő úgy a váltást, hogy utána az Agro-Help Kft. végezné a 
gyermek- és közétkeztetést.  
Ehhez kéri, hogy a képviselő-testület a Szécsényi Gyermek- és Közétkeztetési 
Nonprofit Kft. ügyvezetőjének szerződését, amely augusztus 31-ig szól, október 31. 
napjáig meghosszabbítsa meg, személyi alapbérét változatlanul hagyva; a Szécsényi 
AGRO-HELP Nonprofit Kft alapító okiratát módosítsa az 56.29 Egyéb vendéglátás 
tevékenységi körrel; fogadja el a gyermek- és közétkeztetési feladat ellátására és a 
tevékenységhez szükséges önkormányzati tulajdonú vagyontárgyak átadásáról szóló 
szerződést, valamint ezzel egyidejűleg szüntesse meg a Szécsényi Gyermek-és 
Közétkeztetési Nonprofit Kft-vel életben lévő gyermek- és közétkeztetési feladat 
ellátásával kapcsolatos szerződéseket. 
Az előterjesztést az Agro-Help Kft Felügyelő Bizottsága is megtárgyalta, és a 
következő határozatot hozta: „A Felügyelő Bizottság egyhangú döntése, hogy a 
társaság ezt a tevékenységet, melynek ellátásához nem rendelkezik megfelelő 
képzettségű szakemberrel, valamint gyakorlati tapasztalat hiányában 
megkérdőjelezhető a mindent kielégítő ellátás, a tevékenységi kör bővítését támogatja 
Felügyelő Bizottsága, a közétkeztetési szakmai feladat ellátását viszont nem.” 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat a bizottság 
javaslatának ismertetésére. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja elfogadásra az előterjesztést.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e kérdésük. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdezi, lehetne-e kicsit részletesebben hallani arról, hogy konkrétan mi indokolja ezt 
a feladatátadást, valamint, hogy a közétkezetési társaságnak a megszüntetését? Másik 
kérdése, hogy a Kft alapító vagyona, mert 3 millió forint készpénz került az 
alapításkor bejegyzésre, mi lesz ezzel az összeggel, egyáltalán hol van ez az összeg? 
Mi lesz a vagyon sorsa? Mennyivel lesz hatékonyabb, esetleg olcsóbb az 
önkormányzatnak ezen kötelező feladatának ellátása? Az Agor-Help Kft. a 
foglalkoztatotti létszámát, keretét hogyan fogja ezt változtatni? Növekszik, csökken, 
esetleg változatlan marad? Szűnnek-e meg munkahelyek ezzel a döntéssel? 

Stayer László polgármester 

A kérdés első részére, ami sok jogi kérdést érint, kéri, hogy alpolgármester asszony 
válaszoljon. 
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Átnéztük, amennyire tudtuk, a Közétkeztetési Nonprofit Kft-nek az eddig működését, 
és a pénzügyi helyzetét is. Az tudni kell, a kérdést feltevő képviselő úrnak is tudnia 
kellene, hogy amikor az előző vezetés helyett az új ügyvezető megkapta a feladatot, 
akkor szembesültünk azzal, hogy több millió forintos adóhivatali tartozás van, és már 
olyan szakban, hogy végrehajtást indítanak a Kft. ellen. Ez nem egy szerencsés dolog 
volt, rögtön intézkedtünk, részletfizetést kértünk, és szerencsére meg is kaptuk. Így 
már látjuk, és tervezhetővé vált úgymond a „jövő”. Közel hétmillió forintot 
egyösszegben ki kellett fizetni, és havi 500 ezer forintos részleteket kellett vállalnia. 
Látjuk a gazdálkodását is a Kft-nek, és azt is látjuk, hogy az egyéb kintlévőségeivel 
együtt nem fogja tudni kigazdálkodni ezt az összeget, és semmiképp nem szerencsés 
az, hogyha év közben derül ki, hogy bárki elindított bármilyen eljárást a Kft-vel 
szemben. Tehát emiatt végig kell azt gondolnunk, hogy mi az a lehetőség, amelyben 
biztosan fogjuk tudni a gyerekek számára az étkeztetést biztosítani, és nem áll elő egy 
olyan helyzet, hogy kijönnek a végrehajtók, vagy felszámolási eljárás indul a 
társasággal szemben. Ezt mindenképp mérlegelni kell. Úgy gondolja, hogy 
elsődlegesnek annak kell lenni, hogy a gyerekek számára az étkezés biztosítva legyen, 
és pont azért novemberre van tervezve az átadás, amit a Felügyelő Bizottság is leírt, és 
amit képviselő úr is felvetett, hogy nem könnyű feladat átszervezni ezt, nem lesz 
könnyű feladat az Agro-Help Kft-nek sem, nyilván ez egy nagyon alapos előkészítő 
munkát fog igényelni. Többek között az is, hogy létszámban ez hogyan fog alakulni az 
Agro-Help Kft-nél, ezért van arról szó, hogy közel két hónap van az átállásra. A 
jelenlegi állapot nem tartható fenn, mert nem tudja kidolgozni a Kft., mert nonprofit 
társaság, örülünk, ha azok a bevételek, amit a szülőktől, illetve az államtól kapunk, az 
elegendő a gyerekek étkeztetéséhez szükséges alapanyagra és a főzésre, a személyi 
jellegű kiadásokra. Azt nem tudjuk megoldani, hogy profitáljon annyit, hogy a 
hátramarad tartozásokat is rendezze belőle. Ha pedig nem tudja rendezni, akkor ott 
marad a végrehajtás és a felszámolásnak a veszélye. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni alpolgármester asszony tájékoztatóját. Nehéz döntés, úgy gondolja, ezzel 
mindenki egyetért, felelősségteljes döntés is, és legfontosabb, hogy azt tartja a testület 
szem előtt, hogy ez a feladatot el kell látni, tehát a gyermekek étkezéséről 
gondoskodni kell. Úgy gondolja, hogy ezt, abban a formában, ahogyan eddig 
működött, veszélyes felvállalni, veszélyezteti a további működést is, ezért fontos, hogy 
lépjenek ebben az ügyben. Az alpolgármester asszony is elmondta, hogyha a döntés 
most megszületik, akkor két hónap van a megfelelő intézkedések megtételére. A Kft. 
felügyelő bizottságának véleményével is egyetért, amikor azt mondják, hogy 
társaságnál nincs megfelelő képzettségű szakember, valamint gyakorlati tapasztalat, 
mert nyilván eddig nem is volt ilyen tevékenységi körük, de hát most ez a két hónap 
lesz arra, amikor ezeket a személyi feltételeket annak a Kft-nek a keretében biztosítani 
fogjuk. Az, hogy jelent-e ez munkahely megszűnést? - erre most válaszolni nem tud, 
de ha logikusan gondolkodunk, és azt mondjuk, hogy volt egy kft-nk, most meg már 
nincs, akkor valamilyen szintű megszűnés biztos, hogy lesz. Nyilván ezt a döntést 
takarékossági szempontok is generálják. A takarékosság egyrészt a bérek 
megtakarításában jelentkezhet, másrészt „megtakarítás” az, hogy bizonyos 
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kötelezettségeinket nem tudjuk vállalni, és az megszűnik, még ha ilyen fájdalmas 
formában is.  

Dr. Pintér Sándor képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Csak annyit tenne hozzá, hogy ezzel egy régebbi elképzelés válik valóra. Akik 
régebben testületi tagok, azok tudják, hogy volt régebben is egy olyan elképzelés, 
hogy az Agro-Help Kft. csinálná az étkeztetést. Nyilván itt egyéb lehetőségek oktatási 
szempontból is felmerülnek, valamint azok az új lehetőségek is sokat jelentenek, hogy 
a környékbeli gazdákkal jó kapcsolatot kialakítva a nyersanyagbeszerzésben és egyéb 
dolgokban hatékonyabban fog tudni működni.  

Stayer László polgármester 

És erre már a törvényi lehetőségek is adottak, és azon leszünk, hogy minél többet 
profitáljunk ebből a döntésből. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a választ. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs több kérdés, javasolja az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatok elfogadását.  
 
Felolvasás útján egyenként ismerteti a határozati javaslatokat, és kéri, aki elfogadja, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület az alábbi határozatokat 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) hozta meg: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
205/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Hanczik 
Lászlónak (lakcíme: 3100 Salgótarján, Gizella út 16.), a Szécsényi 
Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
ügyvezető igazgatójának 2011. augusztus 31-ig szóló munka-
szerződését 2011. október 31. napjáig meghosszabbítja. 
 
A Képviselő-testület Hanczik László havi személyi alapbérét 
változatlanul bruttó 200.000 Ft összegben állapítja meg. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a munkaszerződés 
aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
206/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szécsényi 
AGRO-HELP Nonprofit Kft alapító okiratát 56.29 Egyéb vendéglátás 
tevékenységi körrel, mint közhasznú tevékenységgel kiegészíti. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az alapító okirat 
aláírására, és szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

        
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
207/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 
melléklete szerint elfogadja a Szécsény Város Önkormányzata és a 
Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit Kft között 2011. november 01-től 
kötendő gyermek- és közétkeztetés, munkahelyi étkeztetés, mint 
közhasznú tevékenység folyamatos ellátására vonatkozó szerződést.  
  
A Képviselő-testület felhatalmazza a város polgármesterét, hogy a 
szerződést aláírja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
208/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 
melléklete szerint elfogadja a Szécsény Város Önkormányzata és a 
Szécsényi AGRO-HELP Kft között 2011. november 01-től kötendő 
gyermek- és közétkeztetés, munkahelyi étkeztetés, mint közhasznú 
tevékenység folyamatos ellátásához önkormányzati tulajdonú 
vagyontárgyakra vonatkozó szerződést.   
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a város polgármesterét, hogy a 
szerződést aláírja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
209/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szécsényi 
Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Korlátolt Felelősségű 
Társasággal gyermek- és közétkeztetés, munkahelyi étkeztetés, mint 
közhasznú tevékenység folyamatos ellátására vonatkozó szerződést és 
az ezzel összefüggő önkormányzati tulajdonú vagyontárgyakra 
vonatkozó szerződést közös megegyezéssel 2011. október 31-i 
hatállyal megszünteti.     
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a város polgármesterét, hogy a 
megszüntető szerződéseket aláírja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
14.5. Komplex Garázsépítő Szövetkezet kérelme 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető  

 

Stayer László polgármester 

Az írásos előterjesztést képviselőtársai megkapták. Kérdezi az előterjesztőt, Horváth 
Róbert műszaki osztályvezető urat, kíván-e szóbeli kiegészítést tenni. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Nincs kiegészíteni valója, amennyiben kérdés van, arra szívesen válaszol. 

Stayer László polgármester 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, kéri elnök urat a bizottság 
javaslatának ismertetésére. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja az előterjesztés elfogadását a képviselő-
testületnek. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi képviselőtársait, van-e valakinek kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő határozati 
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javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
210/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Komplex 
Garázsépítő Szövetkezetnek a Temető utcai garázssor és a temető 
területének rendezésére vonatkozó kérelmét az alábbi feltételekkel 
elfogadja: 
A képviselő-testület a garázsokkal beépített temetői területet, valamint 
a további beépítés alól mentesülő Szövetkezeti területet felek 
térítésmentesen elcserélik, azzal a kitétellel, hogy a telekrendezéssel 
járó mindennemű költség a kérelmezőt terheli. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ingatlancseréről 
szóló szerződés aláírására. 

        
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Műszaki osztályvezető 
 
 
15.  Egyebek 
15.1. Előterjesztés a 2011. évi közfoglalkoztatási terv módosítására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztés arra vonatkozik, hogy közfoglalkoztatás keretében tudnánk megoldani 
az önkormányzat hivatal honlapjának működtetését, 1 fő számítástechnikai 
programozói végzettségű munkavállalóval. 80 %-os támogatottságú ez a pályázat, 
melyhez a 20 %-ot az önkormányzatnak kellene biztosítani, amennyiben Munkaügyi 
Központ Szécsényi Kirendeltsége a beadott kérelmünknek helyt ad. A közérdekű 
adatok megjelentetése a honlapon törvényi kötelezettség, másrészt úgy gondolja, hogy 
jogos elvárás, hogy ezt a honlapot működtessük, ezért kéri a képviselő-testületet, hogy 
a 2011. évi közfoglalkoztatási tervet az előterjesztés szerint módosítsa.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Jelenleg milyen formában tartjuk karban a szécsényi honlapot. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Most megbízási szerződéssel végezteti el ezt a feladatot az önkormányzat. 
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Stayer László polgármester 

Amennyiben több kérdés nincs, szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslat elfogadását. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta:  
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
211/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 42/2011.(II.08.) 
számú  határozat 2. pontját és mellékletét kiegészíti az alábbiak szerint: 2011. 
szeptember 15-től 2012. március 31-ig  a Polgármesteri Hivatalnál további 1 
főre (adatbázis kezelő munkakörben) benyújtott pályázatához az önrészt 
az önkormányzat biztosítja.   
 

Ennek megfelelően a 2011. évi hosszú időtartamú közfoglalkoztatás 
feladatait tartalmazó 42/2011.(II.08.) határozat melléklete a 
következőképpen módosul:  
 

A Polgármesteri Hivatalnál ellátandó feladat az alábbi 2. ponttal egészül ki 
és az összes közfoglalkoztatottak száma 2011. szeptember 15-től 2 fő 
helyett 3 főre módosul, amennyiben a Borsod-Abaúj-Zemplén megyei 
Kormányhivatal Munkaügyi Központ Szécsényi Kirendeltsége a beadott 
kérelemnek helyt ad. 

                                         
   Foglalkoztatásra vonatkozó adatok 
s.sz. Közfoglalkoztatás során ellátandó 

feladatok 
Munkakör 

megnevezése 
Létszá
m (fő) 

Polgármesteri Hivatal 
2. Szécsény város honlapjának 

kezelése, közérdekű adatokról, 
információkról a lakosság 
tájékoztatása a honlapon keresztül. 

 
Adatbázis 

kezelő 

 
1 

    
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen  
Felelős: Polgármester 

Jegyző 
 
 
15.2.  Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester részére hozzájárulás 

megadása 
 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mint ahogyan a polgármester úr egy korábbi napirendnél már elmondta, az Ipoly 
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Menti Palócok Egyesületénél az elnökségben, az elnök személyében változás állt be. 
Augusztus 16-án, a tisztújító közgyűlésen új elnököt választottak Halmosi György 
személyében, akinek ezúton is gratulál. Az elnök úr személyét kérte fel arra a 
megtisztelő feladatra, hogy a Felügyelő Bizottság munkájában vegyen részt, mégpedig 
elnökként. Ezért tisztelettel kéri a képviselő-testület hozzájárulását ehhez. És mielőtt 
szavazásra kerülne sor, bejelenti érintettségét.  

Stayer László polgármester 

Javasolja, hogy az alpolgármester asszonyt ne zárják ki a szavazásból. Kéri, aki ezzel 
egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az érintett képviselő nem szavazott) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
212/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, az 
alpolgármester részére testületi hozzájárulás megadásáról szóló 
szavazásból - az érintettségét bejelentő - Dr. Harikné dr. Havasi Beáta 
alpolgármestert nem zárja ki. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Ezek után ismerteti a testületi hozzájárulást megadó határozati javaslatot, és kéri, aki 
azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
213/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 10. § (1) bekezdés 
n) pontja alapján hozzájárul, hogy Dr. Harikné dr. Havasi Beáta 
alpolgármester, az Ipoly-menti Palócok Térségfejlesztő Egyesülete 
Felügyelő Bizottságának elnöki tisztségét betöltse. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 
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15.3. Javaslat Leader támogatásról való lemondásra  
Előterjesztő: Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Tájékoztatást ad arról, hogy a képviselő-testület 2009. november 16-án hozott egy 
olyan határozatot, hogy az Ipoly-menti Palócok Térségfejlesztő Egyesületéhez 
pályázatot nyújt be a Leader-program keretében, „Közösségi célú fejlesztés” jogcímen. 
Ez a pályázat térségi fejlesztőközpontok létrehozásához kapcsolódott volna, ez azt 
jelenti, hogy a jelenlegi kistérségi iroda bővítését tette volna lehetővé ez a pályázat. A 
beruházásra költségvetés készült 2009-ben, e szerint 39.6 millió forintba került volna, 
ehhez 25,3 millió forint lett volna a támogatás és 6,3 millió forint az önerő. Ebben a 
kérdésben dönteni kell, hogy vagy megvalósítjuk a beruházást és biztosítjuk az önerőt, 
illetve a másik lehetőség, hogy ezt a határozatot visszavonjuk. 
Ismerve az önkormányzat pénzügyi helyzetét, illetve felmérve azt, hogy szükség van-e 
ennek a pályázatnak a benyújtására, tehát szükséges-e bővítenünk a kistérségi 
központot, az az álláspontja, hogy szerencsés lenne ezt a határozatot visszavonni, és 
erről a Leadert tájékoztatni.   

Stayer László polgármester 

Megköszöni alpolgármester asszony tájékoztatóját. Erről a kérdésről már korábban is 
beszéltek, mert erre vonatkozóan kérdés volt Antal Ferenc képviselő úr részéről. 
Szintén úgy gondolja, ez pont az a kategória - amikor a pályázatokról beszélünk -, 
hogy az önkormányzat nincs olyan helyzetben, hogy hatmillió forint önerőt biztosítson 
egy ilyen beruházáshoz. Biztos nagyon jó lenne, de ha a szécsényi ingatlanárakat 
végiggondoljuk, és azt mondjuk, hogy egy most jelenleg meglévő ingatlanunkba 
további 31 millió forintot beteszünk, nehezen tudja elképzelni, hogy ennek 
megfelelően lehetne majd esetleg értékesíteni. Emiatt nem tartja gazdaságilag sem egy 
jó beruházásnak. Másrészt szó volt már róla, hogy még nem tudjuk, mi lesz a kistérség 
sorsa. A maga részéről nem támogatja ezt a beruházást. 
Kérdezi képviselőtársait, van-e valakinek hozzáfűznivalója. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Csak annyit fűzne hozzá, hogy nemcsak a 6 millió forintot kell biztosítani, hanem az 
egész beruházási összeget meg kell előlegezni, mivel utófinanszírozott a pályázat. 
Egyért az előterjesztéssel. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Amit a testület a gazdasági programjába is belefoglalt, hogyha van pályázati lehetőség 
arra, hogy azzal munkahelyet teremtsünk, akkor inkább ahhoz kellene önerőt 
hozzátennünk, és nem egy olyan beruházáshoz, ami csak az épületet bővíti, de újabb 
munkahelyeket nem teremtünk vele.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Tény és való, hogy elég zavarosak ezek a folyamatok, tendenciák napjainkban, és úgy 
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véli, hogy az önkormányzat sem tudhatja, hogy melyik az, amelyik felé el kellene 
mozdulni. Meg van a kockázata és a vesztenivalója is bármelyik döntésnek, úgyhogy 
tartózkodni fog e tekintetben.   

Stayer László polgármester 

Tiszteletben tartjuk képviselő úr véleményét.  

Sümegi Tamás alpolgármester 

Ha már a Leader-ről van szó, elmondja, hogy a testületi ülés szünetében sikerült 
megtudnia annak lakossági fórumnak a pontos dátumát, időpontját, melyről már 
korábban tett említést. Szeptember 1-jén, 19 órától, a művelődési házban tartanak az 
Ipoly-menti Palócok Térségfejlesztő Egyesületétől tájékoztatást a különböző pályázati 
lehetőségekről. Kéri, hogy a képviselők tájékoztassák erről azokat a vállalkozókat, 
vállalkozásokat, akiket esetleg ez a lehetőség érdekel.   

Stayer László polgármester 

A fórumról szóló tájékoztatást a város honlapján és a városi televízióban is meg fogjuk 
jelentetni.  
Amennyiben nincs több hozzászóló, szavazásra bocsátja az elnyert Leader 
támogatásról való lemondást, mivel a beruházáshoz a saját forrást nem tudja biztosítja 
az önkormányzat. Kéri, aki ezzel egyetért, az igennel és kézfenntartással jelezze.  
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
214/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, az Ipoly-
menti Palócok Leader Egyesületéhez a 167/2009.(XI.16.) számú 
határozattal  benyújtott pályázatán elnyert támogatásról tisztelettel 
lemond, mivel a Kistérségi innovációs központ fejlesztésére irányuló 
beruházáshoz a saját forrást nem tudja biztosítja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 
  
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
15.4. Képviselői bejelentések 
 

Stayer László polgármester 

Több képviselő jelezte, hogy az egyebekben szólni kíván.  
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Először Sümegi Tamás alpolgármester úrnak ad szót. 

Sümegi Tamás alpolgármester 

Több alkalommal, több fórumon is elhangzott már, hogy városi kamerarendszer kerül 
kiépítésre. Sok-sok hónap óta tárgyalják ezt a témát. A mai nap folyamán tárgyalt egy 
potenciális, és reményei szerint most már végleges kivitelezővel, és egy-két hét múlva 
szeretne egy újabb lakossági fórumot ez ügyben meghirdetni, amelyre sok szeretettel 
várjuk Szécsény város lakóit és vállalkozóit. Ezen a fórumon majd, ez a várhatóan 
utolsó terv és utolsó költségvetés majd ismertetésre kerül.  
Egy ígéretét is szeretné beváltani. Amikor Szenográdi Ferenc tanár útnak volt a 
könyvbemutatója, ígéretet tett neki, hogy minden lehetséges fórumon megemlíti az 
által szerkesztett kiadványt, a Szécsény város sport történetéről szólót. Az ígérete egy 
részét már betartotta, hiszen a város honlapjára ennek a könyvnek a hirdetése felkerült, 
és most a kamerák előtt is megragadja a lehetőséget, hogy aki érdeklődik Szécsény 
város sport története iránt, az látogassa meg a honlapot, és az ott jelezettek szerint 
keressék a megfelelő árusítóhelyen ezt a kiadványt. Nagyon érdekes, informáló és 
szórakoztató könyvről van szó. 
Ami miatt még szót kért, az egy tájékoztatás, illetve kérelem. Több alkalommal 
megkeresik amiatt, hogy Szécsényben nagyon magas a fű, sok helyen van szemét. Ezt 
minden esetben továbbítja a Városüzemeltetési Kft ügyvezető igazgatójának, 
Velenczei Norbert úrnak, aki, ha aznap nem is, de egy-két napon belül mindig 
intézkedik arról, hogy a jelzett területről a szemét elszállításra kerüljön, vagy hogyha 
van arra lehetőség, hogy a füvet azonnal lekaszálják, akkor ez ügyben mindig 
rendelkezésére áll, és segít. De azt tudni kell, hogy nagyon-nagyon kevesen dolgoznak 
ebben a közmunkaprogramban, és nagyon kevés pénzért, sokkal kisebb a mozgástér, 
mint volt az előző években, úgyhogy emiatt a lakók megértését és türelmét kéri. Illetve 
egy kéréssel szeretne feléjük fordulni: Többen jelzik, hogy a Spar áruháznál 
elhelyezett szelektív hulladékgyűjtő kukák nagyon sokszor megtelnek, és ott elég nagy 
felfordulás van a városnak a szívében. Ez ügyben is folyamatosan továbbítja Velenczei 
Norbert úrnak a kéréseket, aki a lehetőségei szerint a kérésnek mindig eleget is tesz. 
Úgyhogy azokat a lakókat, akik gépkocsival közelítik meg ezt a szemétlerakó helyet, 
arra kérné, hogy keressenek a városban már szelektív hulladékgyűjtőt, és oda vigyék el 
a hulladékot, ne tegyék mellé, és ne szórják szét, mert valóban nem szép látvány. Ha 
tudunk, akkor ebben működjünk együtt. Köszöni szépen. 
 
 
Varga Béla képviselő elhagyta az üléstermet. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban: 7 fő.  

Stayer László polgármester 

Akkor mondjuk el a lakosságnak, hogy a nagy parkolóban szintén található szelektív 
hulladékgyűjtő edényzet, valamint a liget környékén a Ferenczy Teréz utcában, és még 
több helyen. Annyit szeretne még hozzátenni, amint a beszámolójában is említette, 
elég komolyan tárgyalnak, illetve dolgoznak azon, hogy most már rövidesen egy új 
hulladékgazdálkodási rendszer épüljön ki, és nemcsak Szécsényben, hanem a város 
térségében is, és lehetőleg ez a hulladékgazdálkodási rendszer már ne csak, mint 
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probléma kezelje a hulladékot, hanem gondolkodjon arról is, hogy ezt a hulladékot 
hogyan lehet újrahasznosítani. Úgy gondolja, hogy a szelektív hulladékgyűjtés is ezen 
az apropón indult el, hogy azért válogatjuk szét a hulladékokat, mert azokból bizonyos 
frakciókat lehet újrahasznosítani. Nagyon szeretnék, ha ez a rendszer minél hamarabb 
megvalósulna, ezen dolgoznak. Úgy gondolja, hogy a Városüzemeltetési Kft. a 
lehetőségeihez mérten igyekszik ezt a feladatot megoldani. Nemcsak a személyi 
feltételek nem olyanok, mint eddig voltak, hanem gépek is rendszeresen 
tönkremennek, és ezeknek a javítása nem is mindig megoldható, van, amelyiknek most 
már a pótlásáról kellett gondoskodni. Az ügyvezető igazgató úrtól azt a tájékoztatást 
kapta, hogy ez ügyben is tett már lépéseket, és remélhetőleg egyre több géppel, egyre 
hatékonyabban tudjuk majd ezt a feladatot is ellátni.  
A térfigyelő rendszerrel kapcsolatban pedig azt szeretné elmondani, és a város 
lakossága felé is tolmácsolni, hogy reményeink szerint tényleg rövidesen nagyon 
komoly térfigyelő rendszert tudunk itt a városban kiépíteni, és ezzel az értékeinket 
óvni, védeni tudjuk. Sajnos szembesülünk azzal, hogy egy-egy hétvégi diszkót 
követően vandál csoportok milyen gyalázatos tevékenységet végeznek városunkban. A 
maga részéről nagyon fontosnak tartaná, hogy a polgárőrség, amely elvileg azért 
Szécsény városban azért létezik, nemcsak papíron létezne, hanem komoly 
tevékenységet is folytatna, és lehetőleg az erejét egy-egy ilyen hétvégi diszkós 
időszakra koncentrálva, megpróbálna egy kicsit nagyobb felügyeletet biztosítani. 
Ehhez nyújtana egyrészt nagyon komoly segítséget ez a kamerarendszer, de addig is, 
úgy gondolja, hogy akár emberi erőforrások tekintetében is érdemes lenne 
gondolkodni, és véleménye szerint lenne is hajlandóság a lakosság körében, hogy ez 
ügyben segítsék a polgárőrség munkájukat, nyilván a rendőrséggel együttműködve.   
Megköszöni alpolgármester úr tájékoztatóját, és szót az alpolgármester asszonynak. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A képviselő-testület hozzájárulását szeretné kérni a következő ügyben: Korábban már 
volt szó arról, hogy sajnos most már véglegesen kimondhatjuk, nem valószínű, hogy 
az Oakland Kft itt bármilyen tevékenységet fog folytatni, viszont több mint 
háromhektáros önkormányzati terület került egy magánszemély tulajdonába, ennek 
kapcsán. Javaslatot tesz arra, hogy a terület visszaszerzése érdekében tegye meg a 
testület a szükséges lépéseket. Sajnos ez egy polgári peres eljárás megindítását jelenti, 
viszont ez egy olyan fontos helyen, az ipari területen fekvő ingatlan, hogy a későbbi 
munkahelyteremtő beruházásokhoz a városnak mindenképpen szüksége van rá. Ha a 
másik beruházás nem valósult meg, akkor meg kell próbálni a területet visszaszerezni 
a városnak.  

Stayer László polgármester 

Ezt az előterjesztést maximálisan támogatja, és javasolja, hogy képviselő-testület 
határozatban adjon felhatalmazást ehhez. Kéri, aki az előterjesztéssel egyetért, igennel 
és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta:  
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
215/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 

Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza a 
polgármestert és az alpolgármestert, hogy az 1/2008.(I.08.) számú 
határozat alapján értékesített, az önkormányzat tulajdonát képező - 
korábban Szécsény, 0332/40 hrsz-ú,  beépítetlen ingatlan - 
belterületbe vonást követően 1999 hrsz-ú beépítetlen ingatlan 
visszaszerzése érdekében a szükséges intézkedést tegyék meg azzal, 
hogy amennyiben szükséges a polgári peres eljárás megindításáról 
gondoskodjanak.  
 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Stayer László polgármester 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 
 

Stayer László polgármester 

Smelkó István képviselő úr is jelezte, hogy szólni kíván az egyebekben.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Néhány dolgot szeretne elmondani, amit lakossági bejelentések alapján gyűjtött össze. 
A Várkert volt az egyik neuralgikus pontja ennek a kérésözönnek, mert sajnos a 
Várkertünk egyre romló állapotban van, és ez pontosan azoknak a csoportoknak a 
műve, akik a városban is garázdálkodnak. A lámpák nagytöbbsége szét van rugdosva, 
nem működnek, tele van állandóan szeméttel, és hiába dolgoznak ott az emberek, akik 
próbálják ezt rendbe hozni, nem sikerül. Most már a természetvédelmi tábla is eltűnt a 
bejárattól. Azt gondolja, hogyha valaki vendégként jön a városba, és a szép 
belvárosban le akar menni a Várkertbe, akkor inkább ne menjen le, ezt tudná javasolni. 
Ez ellen kellene valamit kitalálni, esetleg társadalmi munkát szervezni, városi felhívást 
tenni, ha erről lenne szó, véleménye szerint sokan elmennénk oda dolgozni, hogy 
rendben legyen, akár folyamatosan is, hiszen városunk egyik ékessége, és nem 
hagyhatjuk így. Ráadásul az ott lévő hidak, átkelő pallók, azokra is ráférne már a 
festés, mert így tönkre fognak menni. Ebben kérne segítséget, hogy gondolkodjanak 
közösen, és akár a lakossághoz is, vagy az intézményekhez felhívást tenni, hogy 
segítsenek ebben. Nem szégyen a társadalmi munka, véleménye szerint, a mai 
világban sem, régen is volt. Úgy gondolja, biztosan lennének jelentkezők, akik ebben 
részt vennének. Az előbb a polgármester úr az ecsetet emlegette, hát, ő is szívesen 
ragad egy ecsetet ennek az ügynek az érdekében.  
A másik dolog, ezt is mondta már régebben, hogy a buszmegálló és sarki telek átjárása 
ügyében folyamatosan szólnak a lakosság köréből, hogy jó lenne, hogyha meg tudnánk 
oldani valahogy. Már nincs kapu a kerítés mellett, úgyhogy sokan már most is arra 
járnak, most is használják így. Valami megoldást kellene rá keresni, sok embernek 
segítene, ha nem kellene körbe járni a buszmegállótól, akik arról a részről érkeznek.  
Amit még szeretne mondani: Október 1-jén, szombaton, lesz a Szécsényi Szüret 
rendezvénye. Elég sok mindent terveznek a szüretire, a hagyományt és a tradíciókat 
megőrizve, de új dolgokat is szeretnének most bevinni. Szeretnék a Pintér-házat is 
akkorra látogathatóvá tenni, hogy akit érdekel, megnézhesse, és kiállítást készítenek 
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benne. Az épületet teljesen felújították, más funkciót kapott, és azt tervezik, hogy ez 
alkalomból kinyitják, hogy meg lehessen nézni. Ennyit szeretett volna elmondani, 
köszöni a lehetőséget. 

Stayer László polgármester 

Köszöni képviselő úr tájékoztatóját, a felvetéseket pedig meg fogjuk vizsgálni, és a 
megfelelő intézkedéseket megtesszük. 
Szót ad Pintér Sándor képviselőnek. 
 
Visszaérkezett az ülésterembe Varga Béla képviselő. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban: 8 fő.  

Dr. Pintér Sándor képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Kéri a polgármester urat, ismertesse a levelet, amit eljuttatott hozzá, és utána kérne 
szót.  

Stayer László polgármester 

Pintér Sándor képviselő úrtól kapott egy írásos megkeresést, melyet felolvas. 
„Alulírott dr. Pintér Sándor a megnövekedett munkahelyi elfoglaltságomra való 
tekintettel a Pénzügyi Bizottsági tagságomról, valamint a Szociális Bizottság elnöki 
posztjáról 2011. szeptember 1-jei hatállyal lemondok. A képviselő-testület 
munkájában, valamint a Szociális Bizottságban tagként továbbra is teljes intenzitással 
részt kívánok venni. Megértésüket előre is köszönöm! Tisztelettel: Dr. Pintér Sándor.” 
 
Képviselő úrral természetesen személyesen is beszélgettek erről, valóban olyan 
munkahelyi elfoglaltsága adódott, ami kicsit megnehezíti eddigi feladatainak ellátását, 
ezért kérte a levelében leírtakat.  

Dr. Pintér Sándor képviselő, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke 

Csak annyit szeretne mondani, hogy nagyon köszöni polgármester úrnak és 
képviselőtársainak, hogy eddig is segítették munkáját, valamint a hivatal dolgozóinak, 
akik maximálisan segítséget adtak számára. Amint a levelében is írta, a képviselő-
testület munkájában, valamint a Szociális Bizottság munkájában továbbra is teljes 
intenzitással részt vesz. Utódjának, aki az elnöki posztot be fogja tölteni, annak a 
maximális segítséget, amit tud, megadja. Még egyszer megköszöni mindenkinek a 
segítségét, amit ahhoz nyújtottak, hogy munkáját elláthassa.  

Stayer László polgármester 

Köszöni képviselő úrnak, aki természetesen nem köszön el a testülettől, csak feladatait 
egy kicsit csökkenteni tudják ezzel. A képviselő úr bejelentését tudomásul vesszük. 
Mivel testületi hatáskör, javasolja, hogy a megüresedett helyek betöltéséről hozzon 
döntést most a testület.  
Ezért először javaslatot tesz a Pénzügyi Bizottságba új tag megválasztására, melyet 
előzetesen egyeztetett az érintettel. A Pénzügyi Bizottságba tagként javasolja Smelkó 
István képviselő urat, és kérdezi, hogy elvállalja-e a bizottsági tagságot. 
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Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Igen, elvállalja. Egyben bejelenti érintettségét a szavazásnál. 

Stayer László polgármester 

Köszöni a képviselő úrnak. Kéri a képviselő-testületet, hogy Smelkó István képviselő 
urat ne zárja ki a szavazásból. Kéri, aki ezzel egyetért, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az érintett 
képviselő nem szavazott) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
216/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - a Pénzügyi 
Bizottságba új tag választásáról történő szavazásból - az érintettségét 
bejelentő - Smelkó István képviselőt nem zárja ki. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Stayer László polgármester 

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a Pénzügyi Bizottságban megüresedett helyre 
Smelkó István képviselőt válasszák meg, az igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
217/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - Dr. Pintér 
Sándor bizottsági tagságáról történő lemondása miatt - a Pénzügyi 
Bizottság tagjának Smelkó István képviselőt választja meg, 2011. 
szeptember 1-jétől. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Mivel Dr. Pintér Sándor képviselő úr a Szociális Bizottságban csak elnöki tisztéről 
mondott le, tagként tovább kíván dolgozni, javasolja, hogy a bizottság jelenlegi tagjai 
közül Juhász Miklós képviselő urat válassza meg elnöknek a testület.  
Megkérdezi Juhász Miklós képviselő urat, hogy az elnöki tisztet elfogadja-e. 
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Juhász Miklós képviselő 

Nyilatkozik, hogy elfogadja, egyben bejelenti érintettségét a szavazásnál. 

Stayer László polgármester 

Köszöni a képviselő úrnak, egyben kéri a képviselő-testületet, hogy Juhász Miklós 
képviselő urat ne zárja ki a szavazásból. Kéri, hogy aki ezzel egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
218/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - a Szociális 
Bizottság új elnökének választásáról történő szavazásból - az 
érintettségét bejelentő - Juhász Miklós képviselőt nem zárja ki. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Kéri, aki egyetért azzal, hogy 2011. szeptember 1-jétől Juhász Miklós képviselő úr 
legyen a Szociális Bizottság elnöke, az igennel és kézfenntartással jelezze.  
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
219/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - Dr. Pintér 
Sándor bizottsági elnöki tisztéről történő lemondása miatt - a Szociális 
Bizottság elnökének Juhász Miklós képviselőt választja meg, 2011. 
szeptember 1-jétől.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Stayer László polgármester 

Még egy fontos bejelentést szeretne tenni, amit napirend előtti tájékoztatójában nem 
tett meg. Nemcsak az iskola tartja a kapcsolatot Warta testvérvárossal, hanem a város 
is, és ezen a hétvégén egy harmincfős delegációval a lengyelországi Warta városban 
teszünk látogatást.  
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16.  Indítvány zárt ülés elrendelésére 
 

Stayer László polgármester 

Mint ahogyan az ülés elején jelezte, a lakásügyekre vonatkozó előterjesztés, valamint 
Benedek Szabolcs úr kérelmének megtárgyalására zárt ülés elrendelését indítványozza. 
Kéri, aki a zárt ülés tartásával egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás nélkül) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
220/2011.(VIII.30.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
lakásügyekre vonatkozó előterjesztés, valamint Benedek Szabolcs 
szécsényi lakos kérelmének megtárgyalására az Ötv. 12. § (4) 
bekezdés b) pontja és az SZMSZ 21. § (2) bekezdése alapján zárt ülést 
tart. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester  

 
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 
 

Stayer László polgármester 

Mivel a képviselő-testület zárt ülés keretében folytatja munkáját, elköszön a 
vendégektől, valamint a kameránkon keresztül Szécsény város lakosságától, 
megköszöni megtisztelő figyelmüket, és az ülést bezárja (1750 órakor).  
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 
 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet  
címzetes főjegyző 

Stayer László 
polgármester 

 


